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‘Locura’ 
triomfa a Peníscola

Comencen les obres del Molí de Noguera

Gala Drag Queen. 
Germán, de Gran Hermano, 
repetirà com 
a presentador

Avanços al passeig
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IMPORTANT
Aquest setmanari no accepta com a seues 
les opinions expressades pels col·laboradors, 
que tenen l’exclusiva responsabilitat del text 
publicat amb la seua firma, ni es fa responsable 
de l’autenticitat de la publicitat. Vinaròs agraeix 
totes les col·laboracions, però adverteix que 
els originals a les diferents seccions no podran 
sobrepassar les 30 línies de lletra Times New 
Roman (cp.12), excepte en el cas de partits 
polítics amb representació municipal que 
tenen assignada una pàg. En l’original, hi 
haurà de constar la firma i figurar el nom, 
cognoms, domicili, telèfon, fotocòpia del 
DNI de l’autor, o bé, en el cas d’entitats, del 
representant responsable. No s’admetran 
pseudònims. La direcció no es compromet a 
publicar les col·laboracions que arriben després 
del dimarts a les 13 hores.
Per correu electrònic:  
diariet@vinaros.org, usb, cd, i, en 
última instància, en paper. 
Els escr i ts que requerisquen resposta sols 
s ’admetrà un torn de rèpl ica.

Visita a la obra del paseo Germán repetirá como presentador de la Gala Drag Queen

Nou partit polític a Vinaròs: 25 de febrer

Primer premi concurs de redacció que per Sant Antoni

Primer taller de percussió brasilera i batucada

31

Tenis: en la final Joana Miralles, Berta Febrer, y Juan Miralles

27

Albert Castañeda al IX Campionat d’Espanya de llarga distància

25

Locura vuelve a homenajear al musical en Peníscola

sumari

FOTO | Pablo Batalla

11

21



4

5  febrer  2011

OPINIÓ 

http://psoevinaros.org/
FACEBOOK/Socialistes de Vinaròs

https://twitter.com/SVVinaros
C./ Sant Francesc, 18 - 1er  A

Tel. 964 452501

Juego Limpio

LA COLUMNA 

El PP quiso hacer de la necesidad 
virtud y celebró un acto-mitin en 
València, en el marco de una jornada 
deportiva, bajo el lema Juego Lim-
pio. El partido mayoritario en la Co-
munidad Valenciana atraviesa una 
delicada situación porque muchos 
de sus dirigentes están envueltos 
en procesos judiciales por corrup-
ción, lo que ha obligado a Génova a 
postergar hasta marzo la proclama-
ción oficial de candidatos. De este 
modo los problemas procesales de 
unos pocos ha ralentizado, cuando 
no paralizado la maquinaria electoral 
de toda la organización. La dirección 
regional del partido optó por arrancar 
su campaña haciendo un llamamiento 
genérico al juego limpio, una deman-
da que parte de la presunción de que 
existe juego sucio y que abunda en la 
tesis de que existe un boicot político, 
policial, mediático y judicial contra el 
PP en general y contra el presidente 
Camps en particular.
No es de recibo que el PP se parapete 
en sus propósitos para exigir juego 
limpio sin sumir antes sus propias 
responsabilidades. El PP debe primero 
barrer su casa y hacer valer su código 
ético para que su exigencia de juego 
limpio sea tomada en serio y no 
parezca un añagaza electoral. De no 
ser así, parecerá que se pone la venda 
antes que la herida por lo que pudiera 
pasar de aquí al inicio oficial de la 
campaña.

No es nada nuevo si decimos que nos en-
contramos en una situación de dificultad 
económica. Tampoco si hablamos de que la 
falta de puestos de trabajo supone un drama 
para muchas familias. Es por eso que el gobi-
erno municipal de Vinaròs está realizando una 
serie de acciones tendentes a corregir el des-
empleo en nuestra ciudad.
Una vez pasada la “fiebre del ladrillo”, la del 
dinero fácil y rápido, amparada por gobiernos 
populares como el valenciano, y que nos 
ha dejado un 30% de fracaso escolar, un 
40% de paro juvenil y un tejido industrial 
muy debilitado se han tenido que articular 
proyectos de futuro para nuestra ciudad, como 
el Poligono Industrial de les Soterranyes 
o el Vinalab, como centros de innovación e 
investigación. Y estos sí son realidades que se 
están desarrollando.
Pero también se trabaja en acciones más 
inmediatas: facilitar la obtención de empleo 
es una necesidad. La solución fácil podría ser 
el conocido como “enchufismo”, tan conocido 
por otros partidos y que les permite tener a 
su merced a tanta gente que espera alguna 
sustitución en algún organismo público. Pero 
no somos partidarios de ello, ya que creemos 
que a la persona se la ha de valorar por su 
capacidad de trabajo y no por su pertenencia 
a una organización o por su amistad con el 
político de turno.
Dentro de éstas acciones se están desarrol-
lando los Planes Integrales de Empleo, a 
través de la Concejalía de Industria y Comer-
cio, que buscan facilitar la inserción laboral 

de los desempleados vinarocenses y la me-
jora de la calificación profesional a través del 
trabajo de dos técnicos de empleo.
Los PIES se dirigen a encontrar 60 desemplea-
dos menores de treinta años y 30 personas en 
riesgo de exclusión social. 
Se trata de acercarlos al mercado de trabajo, 
analizando sus competencias y acercándolos 
a las empresas, que si los contratan obtendrán 
las bonificaciones correspondientes.
Hasta el momento se han visitado más de 300 
empresas de diferentes sectores, principal-
mente de Vinaròs y Benicarló. 
Además, se ha enviado información a más de 
1.500 empresas de la zona.
Por lo que respecta a los usuarios, ha habido 
276 entrevistas para formar el grupo de 60 
menores de treinta años y 122 entrevistas para 
el grupo de 30 en el colectivo de exclusión. Por 
lo tanto, unas 400 personas han participado 
en alguna fase del proyecto. 
Por el momento, y es lo importante, se han 
conseguido contrataciones en diferentes sec-
tores y se ha formado a la gente en cuestio-
nes como técnicas de afrontar entrevistas de 
trabajo, redacción de curriculums, motivación 
a la hora de buscar empleo, búsqueda de em-
pleo por Internet, curso de manipulación de 
alimentos, etc.
Pensamos que cualquier iniciativa es poca 
y por eso vamos a continuar en nuestra 
obsesión por mejorar las condiciones de vida 
de los vinarocenses, preocupándonos por lo 
que hacemos nosotros y no por lo que dicen 
los demás. 

Trabajando por el empleo: 
Planes Integrales
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Presupuesto ejecutado:  1.472.742 euros
Financiación: Ayuntamiento

Nova xarxa d’aigua potable -    2.268.319,00  €
Biblioteca -      1.465.329,83  €
Passeig Ribera Costa Sud -       529.741,37  € 
Pista d’atletisme -     1.935.311,50  € 
Depuradora -         10.099.276,00 €
Magatzem Municipal -      975.000,00  € 
La Mera -         3.500.000,00 €
Camp de futbol -         2.250.000,00 €
PRI Foret -           3.000.000,00 € 
Plan E (Zapatero) -           5.518.002,00     €
Ciutat Esportiva -           2.150.000,00     €
Gossos-parcs -                                              122.000,00     €
Camí Rossell i sant Gregori -           1.472.742,00  €

2010

jav ierba lada .b logspot .com
m a r i a d o l o r e s m i r a l l e s m i r . b l o g s p o t . c o m 
juanblanchadel lmira l les .b logspot .combl
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 + 35.285.721,70 €

PVI= realitats
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El PVI ha apostado siempre por el turismo como 
plataforma para el desarrollo y la promoción de 
nuestra ciudad.
Desde estas líneas queremos resaltar el trabajo 
llevado a cabo por la  Concejalía de Turismo, 
que regenta la edil Mamen Obiol (PVI) y todo 
el equipo técnico, ya que han conseguido que 
Vinaròs entre a formar parte de la Asociación 
para la Promoción del Turismo Gastronómico. 
Este es el fruto del trabajo bien hecho y la an-
tesala para la incorporación de nuestra ciudad 
en el Club Saborea España. Recordemos que 
nuestra población es la única de la província 
en conseguirlo.
Felicidades a nuestra edil por el proyecto desa-
rrollado. Sabemos que son muchos los esfuer-
zos y propósitos que se plantean a lo largo de 
una legislatura, pero siempre hemos dicho que 
el trabajo diario y el esfuerzo son recompensa-
dos. Seguimos trabajando por nuestra ciudad 
sin descanso y con compromiso. Nuestra inde-
pendencia es nuestra libertad.

Por fin, aunque se comience…
…por la obra de menor cuantía – presupuestada por 82.000 € y 
adjudicada por 43.000 € con lo que se ahorran la mitad – la Agencia 
Valenciana de Turismo ha comenzado la sustitución de la cubierta 
del Molí de Noguera. Más vale empezar tarde que no empezar 
nunca. A ver si ahora aprovechan el tirón y comienzan las obras de 
accesibilidad, las de pluviales y, sobre todo, la piscina cubierta en 
la Ciudad Deportiva que, por su cuantía es la joya de la corona del 
Plan Camps en Vinaròs… 

 …Por nuestra parte, el equipo de…
…gobierno, tal como nos comprometimos, tras dos años sin que 
nadie haya promovido el PAI de “Machaco” junto al paseo, donde 
estaba el Cine Moderno y el antiguo almacén de Albalat, lo hará 
el Ayuntamiento por gestión directa comenzando por adjudicar 
la redacción del proyecto de urbanización. Pretendemos poner en 
valor esta zona que desentona al estar justo junto a lo que será el 
mejor banderín turístico de Vinaròs, el nuevo y flamante Paseo 
Marítimo, próximo a terminar.

 Después de oír la rueda…
…de prensa del PP sobre la indemnización que finalmente 
pagaremos por el caso Vandowska, resulta que la culpa del 
“incendio descontrolado” que es lo que es este caso, la tenemos los 
bomberos que desde hace ocho años lo combatimos sin conseguir 
apagarlo y no la tienen los pirómanos de aquel gobierno del PP de 
mayoría absoluta. Ahora nos quieren poner boca abajo para que lo 
veamos del revés.

 De lo bien o mal que gestionamos…
…es buena muestra el dato de que en ocho años el abogado 
del Ayuntamiento no ha tenido que defendernos de ninguna 
reclamación en contra nuestra ni de ningún promotor o 
constructor. El único trabajo que le hemos dado es el defendernos 
de las reclamaciones de Vandowska, de Arizmendi, de Roca, de els 
Cossis, de los justiprecios de la finca del Carrer Major, o del parque 
bajo la estación en Juan XXIII, etc.

‘Camí vell Rossell’ (1.242.742 €) y ‘Camí Sant Gregori’ (230.000 €)
Dos actuaciones muy importantes han sido la ampliación y urbanización 
del “Camí vell de Rossell” y el “Camí de Sant Gregori”, el uno nos facilita y 
mejora el acceso a la zona industrial de la carretera de Ulldecona y a la 
futura Ciudad del Transporte y el otro, el “Camí Sant Gregori”, nos acerca 
a la Ciudad Deportiva, con un carril bici i sobre todo solucionando los 
pluviales de aquella zona que cada vez que llovía se inundaba. Esta red 
de pluviales conecta dicha vía hasta el río Sèrvol.
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El regidor i portaveu del BLOC a l'Ajuntament de 
Vinaròs, Domènec Fontanet, ha informat que “ja 
en el mes de febrer del 2008 es va fer la petició per 
escrit a la regidoria de Serveis Municipals per la 
col·locació d'una torre de focus al principi del Parc 
de les Catalinetes, per solucionar la falta de visibilitat 
que tenen els conductors dels vehicles que circulen 
per l'Av. Leopoldo Querol fins al pont. Així mateix, 
també ajudaria als vianants i persones que juguen 
al parc infantil a tenir més claredat i no es faria tant 
difícil passar pel pas de vianants“.
Cal dir que “aquesta petició va ser traslladada al 

BLOC pels veïns de la zona una vegada acondicionat 
aquest espai, aleshores es van adonar que faltava un 
altre punt de llum més aprop de l'entrada al pont, al 
principi del Parc, ja que de vegades, hi havia algun 
ensurt entre persones i vehicles“. 
És per aquest motiu, que Fontanet acaba dient 
“torno a reiterar la nostra denuncia pels fets exposats 
que ja vam peticionar-la al febrer del 2008 i demanen 
la col·locació d'un punt de llum al principi del Parc 
de les Catalinetes per donar més seguretat a les 
persones que l'utilitzen i que no ens donen excuses de 
mal pagadors“.

El regidor i portaveu del BLOC a l'Ajuntament 
de Vinaròs, Domènec Fontanet, ha informat que 
“vist el lamentable estat en què es troba el pati 
del col·legi Assumpció li hauria de caure la cara 
de vergonya al Conseller d'Educació, Sr. Font de 
Mora, i per extensió al diputat autonòmic, Mariano 
Castejon, per consentir que l'alumnat del col·legi 
Assumpció patixque les conseqüències de falta de 
seguretat per tenir un pati ple de clots, desnivells i 
tolls quan plou“.
Durant les converses dutes a terme amb els pares 
i mares que porten els seus fills al col·legi, em 
van traslladar aquesta petició que des de fa més 
d'un any anem reivindicant. Segons Fontanet, “el 

pati està ple de desnivells entre les pistes de joc i 
voreres que provoquen algun accident i caigudes 
de l'alumnat. A més, segons em van explicar els 
pares i mares, fotografies en mà, els patis s'inunden 
cada vegada que plou sense poder ser utilitzats 
durant dies“.   
Per aquests motius, el regidor i portaveu del 
BLOC, Domènec Fontanet, ha traslladat al 
diputat autonòmic del BLOC, Josep Mª Pañella, 
al Sr. Mariano Castejon (PP) i al Sr. Sanmartí 
(PSOE), per escrit una carta dirigida al Conseller 
d'Educació, Sr. Font de Mora, explicant el mal 
estat en què es troba el pati i demanant una 
prompta solució. 

Avui dia 5 de febrer a patir de les 
11hores de matí a la plaça Sant 
Agustí (del mercat) us informem 
que el BLOC de Vinaròs posarà una 
taula per recollir signatures per fer 
efectiva la Iniciativa Legislativa Po-
pular (ILP) que vol presentar el Grup 
Parlamentari a les Corts Valencia-
nes de BLOC-Compromís on es pro-
posa construir una xarxa d'escoles 
infantils públiques de 0 a 3 anys 
gratuïtes i universals. La quantitat 
total de signatures és de 50.000 
i això possibilitarà la tramitació 
d'aquesta iniciativa com a projec-
te de llei. Es vol aconseguir així 
acabar amb la situació actual, en 
què només existeix una escassís-
sima oferta pública per a aquesta 
franja d'edat. Us esperem, vine i 
dóna el teu suport!

El BLOC de Vinaròs reitera la falta 
de seguretat en l'encreuament 

del pont de les catalinetes per 
no haver-hi suficient llum

Domènec Fontanet: “Denuncio la falta de sensibilitat d'aquest equip de govern en 
solucionar els problemes de la ciutadania i oblidar-se d'atendre les peticions que li 
fan. Aquesta petició es una més, i des del 2005 portem 120 peticions per escrit en 
el registre d'entrada a l'ajuntament de les quals només 15 han sigut contestades. Al 
meu poble això es diu dropos“. 

El BLOC de Vinaròs exigeix 
la col·locació de terra al 
pati del col·legi públic 

assumpció
Domènec Fontanet: “Fa més d'un any 
que demanem la col·locació de varis 
camions de terra al pati del col·legi As-
sumpció pel mal estat en què es troba, 
ple de clots i desnivells i que s'inunda 
cada vegada que plou, per això, he optat 
per traslladar una carta dirigida al Conse-
ller d'Educació, Font de Mora, per a que 
siga sabedor de la falta d'una inversió ur-
gent en aquest col·legi“. 
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 “Realitats”  versus  Chapucerías

Dícese chapucería a la tosquedad, imperfección, 
o a la obra mal terminada.

Si la pasada semana hacíamos referencia a la 
intencionalidad del PVI en apuntarse en su ha-
ber obras e inversiones que nada o casi nada 
ha tenido que ver, y a lo que llamábamos fan-
tasías, esta semana  valoramos otras obras o 
inversiones que el PVI se apunta en su “haber”, 
cuando debería apuntárselas en el “debe”.
Concretamente  hablamos de la plaza de “La 
Mera”, cuya realización fue lisa y llanamente 
una “alcaldada”, y que podríamos valorar en 
positivo por las plazas de parking, pero con-
sideramos que se hubieran tenido que ha-
cer dos plantas de aparcamiento y con otra 
estructura de pilares, que permitiera aparcar 
con mayor holgura. También estamos en des-
acuerdo con su coste, que fue justo el doble 
del precio al que se vendían las plazas de 
aparcamiento en aquel momento.
 Y también discrepamos en el precio excesivo 
que costaron  los maquillajes que se le fueron 
haciendo al proyecto inicial, para conseguir 
una estética a nuestro gusto recargada en 
exceso. 
Y lo peor, es que para  pagarla se malvendió 
el “buque insignia” del patrimonio municipal 
que era el aprovechamiento urbanístico del 
PAI Fora-Forat, cuando se hubiera podido 
buscar otra financiación menos gravosa.
Otra inversión que tampoco nos ha convenci-
do es “la biblioteca municipal”, que si bien 
hay que admitir que mejor esto que nada, 
está ubicada en una comunidad de propieta-
rios, en unos locales poco emblemáticos,  que 
difícilmente se hubieran vendido a particula-
res y que el Ayuntamiento adquirió en unas 
condiciones arriesgadas y a un precio exce-
sivo. Y para colmo al vendedor, se le entregó 
por dicha venta  el escudo de oro de la ciudad.
La “Ciudad deportiva”, el “Polígono indus-
trial, medio ambiental, ecológico y verde 
de Soterranyes” y el “Paseo marítimo” me-
recen un capitulo aparte y en exclusiva, ya 
que las tres “Realitats” traerán cola  y darán 
todavía mucho de que hablar.
Por el momento y  a la vista de unas fotos 
que se publicaron sobre el paseo, recordando 
que hace años los alcaldes Ramón Adell y  
Francisco J. Balada fueron quienes iniciaron 
y concluyeron un paseo  marítimo que realzó 
la ciudad y le dio un personalidad propia a 
Vinaròs, ahora por aquellas paradojas de la 
vida han sido sus hijos Ramón Adell, en la 
anterior legislatura, y Javier Balada quienes 
iniciaron los trámites para empezar la chapuza 
que se vislumbra.

Jose R. Tarrega Esteller

Hay futuro, hay esperanza
Cada vez que el Partido Popular sale a la calle 
para escuchar a los vinarocenses son decenas 
de personas las que se acercan a nosotros con 
la esperanza que, como ya hiciéramos en 1995, 
volvamos a poner orden a la economía de 
nuestro Ayuntamiento.
La situación, como ya sucedió entonces, no es 
fácil, pero los ciudadanos saben que somos ca-
paces de eso y de muchas cosas buenas más. El 
Partido Popular se ha convertido en la expecta-
tiva real para tener un futuro esperanzador en 
nuestra ciudad.
Y el mensaje que vamos a transmitir hasta el 
22 de mayo es muy claro: Hay futuro y hay 
esperanza porque tenemos un proyecto claro y 
una idea clara de gobernar escuchando a todos 
los vecinos, con austeridad, con control del 
gasto y con eficacia. Vinaròs puede salir del pozo 
al que nos han abocado el PSOE-PVI en estos 
años de despilfarro y descontrol.
 
Aunque nos cueste, saldremos adelante
No será fácil. A partir del año 2012 el Ayunta-
miento tiene que empezar a devolver los prés-
tamos que PSOE-PVI han utilizado estos años 
en montar su Vinaròs lleno de caprichos como 
la Mera o el Paseo. Buena parte de los ingresos 
del Ayuntamiento deberán ir destinados a pagar 
esos préstamos del gobierno central que no se 
han utilizado para inversiones productivas sino 
para obras a mayor gloria de los mandatarios.
Pero con un gobierno municipal del Partido 
Popular, aunque cueste, saldremos adelante y 
conseguiremos que Vinaròs recupere el ritmo 
perdido en estas dos últimas legislaturas.  

No hay que perder la esperanza, 
PUEDES CONFIAR
En las próximas semanas el Partido Popular pre-
sentará el programa electoral que vamos a ofre-
cer a los vinarocenses. Será un programa realis-
ta con la situación económica que padecemos 
pero ilusionante al mismo tiempo, ambicioso 
para los ciudadanos y exigente con quienes se 
encargarán de hacerlo realidad.
Nuestro programa electoral será un compromi-
so con cada uno de los vinarocenses, un com-
promiso de gestión y un compromiso que cum-
pliremos desde el primer día. No pretendemos 
ganar ni un solo voto realizando promesas que 
sabemos inalcanzables, los ciudadanos tendrán 
la oportunidad de confiar en un programa elec-
toral realista con los tiempos que vivimos por-
que no va a ser el programa del PP sino el pro-
grama de todos los ciudadanos que apoyen al 
Partido Popular.

Austeros, eficaces, eficientes... como tú
Porque de la misma forma que miles de familias 
de Vinaròs se han visto obligadas a apretarse el 
cinturón, el Ayuntamiento debe hacer lo mismo 
y gastar con austeridad el dinero recaudado con 
los impuestos de los vinarocenses.
Podemos garantizar una gestión que mantendrá 
los servicios públicos y sociales pero que será aus-
tera, eficaz y eficiente con cada euro que ingresen 
las arcas municipales. Vamos a gobernar resol-
viendo los problemas pero sin dilapidar el dinero. 
Estamos convencidos que Vinaròs puede salir de 
esta crisis y por ello te ofrecemos un proyecto en 
el que confiar y una persona que liderará la salida 
de la crisis, el futuro Alcalde, Juan Bautista Juan.

Un futuro 
en positivo 

Juan Bautista Juan: “Cuanto más escucho a las personas más convencido estoy 
que las ganas de cambio son mayoritarias en nuestra ciudad. Vinaròs quiere pasar 
página a una forma de gobernar que ha aportado muy poco a las personas y quiere 
mirar al futuro con esperanza y optimismo. Mi compromiso es firme con nuestra 
ciudad, voy a luchar todos los días para recuperar la ilusión de los vinarocenses y lo 
haré escuchándolos y estando a su lado. Vinaròs puede confiar en el Partido Popular”.
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El punt de pai va sobre la i

Ramon Puig

Associació de veïns Migjorn

www.avmigjorn.org

OPINIÓ 

Preguntes que fa l’associació al sr. Alcalde 
en el ple de l’Ajuntament de Vinaròs del 
dia 8 de febrer de 2011.

Matisar allò explicat

Esquerra Unida 

Cerámica histórica de Vinaròs

Carlos Catalán Font
antinea

Editorial Antinea us convida

Cerámica histórica 
de Vinaròs

a la presentació del llibre
Divendres dia 11 

de febrer 
a les 19:30 hores 

a la Biblioteca 
municipal de 

Vinaròs

El passat dia 27, Esquerra Unida va efectuar una roda 
de premsa en què es va pronunciar sobre alguns te-
mes d’interès per al poble de Vinaròs.
En aquest article matisarem dos dels temes exposats.
Sobre el tren de rodalies ja hem manifestat en algu-
nes ocasions que el pla existent de rodalies és el que 
van signar el Sr. José Blanco, Ministre de Foment del 
Partit Socialista, i el Sr. Francisco Camps president de 
la Generalitat Valenciana, del Partit Popular.
Que la situació existent amb el tema de rodalies ja 
les ve patint el poble de Vinaròs i comarca des de fa 
anys i que ha quedat demostrat que ni les accions 
de Noves Generacions del Partit Popular, ni la visita 
de l’alcalde de Vinaròs Sr. Jordi Romeu a Madrid per 
entrevistar-se amb la secretaria d’Estat d’Infrastruc-
tures i les seves promeses han servit per a res de res.   
Ni tampoc la promesa del Ministeri de Foment que a 
la firma del protocol del pla es va comprometre que 
per a finals del mes de novembre del 2010 l’estudi 
de viabilitat estaria acabat i de tot el que s’ha dit i 
promès no s’ha fet res.
Però per si de cas no fos prou, al mes de desembre 
Esquerra Unida va presentar una esmena al Congrés 
dels Diputats perquè s’incloguessin en els pres-
supostos del 2011 els mitjans necessaris perquè 
es pogués realitzar l’estudi de viabilitat que s’està 
utilitzant com a condició prioritària per a la millora 
d’aquest servei.
I el més curiós del tema és que el Partit Popular es va 
abstenir en la votació i el Partit Socialista va votar-hi 
en contra.
Des d’Esquerra Unida preguntem en què han que-
dat les accions i reivindicacions de Noves Generaci-
ons del Partit Popular. Quines explicacions han de 
donar ara a la ciutadania. Quines accions pensen 
prendre i a qui els enviessin el carbó. 
En què han quedat les promeses dels alts càrrecs i 
companys de partit de l’alcalde de Vinaròs.
Quin lema utilitzaran ara els dos partits i a qui els de-
manaran les reivindicacions. O com es normal segui-
ran acusant-se els uns als altres i mentrestant Vina-
ròs i comarca sense solucions als trens de rodalies.
Del tema del polígon de Soterranyes també hem 
manifestat que és un projecte d’una gran enverga-
dura que necessita de diàleg, enteniment i consens.
Que Vinaròs de moment no té problemes de sòl in-
dustrial amb els altres polígons en actiu al terme de 
Vinaròs.
En Esquerra Unida entenem que vista la situació 
d’enfrontaments, la diversitat d’opinions, versions, 
manipulacions i manifestacions. Que totes les forces 
polítiques i socials, afectats, interessats, etc. puguin 
dialogar i opinar, i entre tots buscar la millor solució.   

Bona nit:
L'Ajuntament, com administrador dels nostres 
impostos, té l’obligació de tenir cura d’aquests 
diners i d’obtenir la màxima rendibilitat i eficiència 
del que recapten perquè puguem gaudir-ne tot 
el poble. El pagar sense obtenir res a canvi ens 
provoca un fort neguit, i s’ha de saber que estem 
molt enfadats pels casos de Vandowka, Arizmendi, 
carrer Major, Zona verda, etc. i que ens diguen 
que ningú és culpable i que ha de pagar-ho tot 
el poble és prendre’ns pel que no som i és del 
tot intolerable. Davant d’això PREGUNTEM: què 
hem guanyat?, què se n’ha tret? per què ens han 
posat en estos fangars? algú s’ha fet responsable 
d’aquestes càrregues? Algú pot donar respostes 
clares?
Com que serà molt difícil que algú diga que es 
responsabilitza i es penedeix de les sancions, el 
nostre PREC és el següent:  Que traslladen tots els 
casos pendents al jutjat de Nules i demanen que 
els siga d’aplicació la “doctrina Fabra”. Algun profit 
podrem traure de tots els desgavells.
Dijous 27 de gener van caure quatre gotes a 
Vinaròs. El 28 havia una taca de greix dins del mar 
en la bocana del riu. Tornem al mateix, paren les 
bombes i tota la brutícia va al mar, PREGUNTA: Fins 
quan es repetiran aquests vessaments?, és que no 
hi ha solució?.
En l’encreuament dels camins Carretes i de Càlig, 
hi ha uns clots que semblen piscines. Pel camí 
Carretes a penes si poden creuar-se un parell de 
vehicles, a més hi ha un desnivell de més d’un pam 
des de l’asfalt, de clots pels camins els podem fer 
tot un inventari, ratlla del terme, camí Barbiguera, 
etc., etc.. Ho tenen en compte?, tenen previst algun 
remei? qui és el responsable del manteniment dels 
camins? 
Pels carrers de “Los Boverals” i més vora mar, els 
clots també són norma habitual, les clavegueres 
menudes, la il·luminació pública inexistent i  hi ha 
clots que veuen el mar. Vostès reconeixen en un 
escrit als veïns que tenen un endarreriment de dos 
anys, quan tocarà posar en ordre tota la zona? 
Com està el tema dels Cossis i Aigua d’oliva?
Moltes gràcies.

Tot va començar fa vuit anys en presentar-se dos 
projectes de PAI entre el carrer de l’Àngel i el del 
Barranc. L’arquitecte municipal, Sr. Rokiski, havia 
dissenyat al PGOU una distribució com anell al 
dit per al foraster Sr. Bayerri. Traslladava el carrer 
central contra les cases del carrer de l’Àngel per 
facilitar-li edificar contra les del Barranc.
La idea era guanyar alçades i poder expropiar 
habitatges del carrer Àngel i construir un esgarrifós 
bloc des de l’edifici dels Ayguals fins al passeig, 
de manera que el projecte tallava la nostra casa 
gairebé per la meitat. Vaig acudir al Sr.Balada —que 
estrenava alcaldia— i traslladà la responsabilitat 
al regidor d’urbanisme Sr. Romeu. He perdut el 
compte de les visites a Romeu, als serveis tècnics 
i al mateix Bayarri.
A la següent legislatura s’invertiren els papers dels 
manaires i haguérem de començar de zero amb el 
Sr. Balada com a cap d’urbanisme. En la meua vida 
m’he trobat amb un os més dur de rosegar ni amb 
una anguila tant dificil d’enxampar.
Els veïns, cansats de reunions, van delegar en dos 
persones que ens vam fer “addictes” als serveis tèc-
nics. Ho havíem decidit, “a Balada només el podrem 
doblegar amb la constància dels penitents”. Que si 
és a mans de la cap dels serveis, de l’arquitecta, 
de... Desesperats, tots els propietaris menys un 
vam encarregar un projecte nou que va rebre els 
vist-i-plau dels serveis tècnics, de la Conselleria 
d’Urbanisme i, per descomptat, del Sr. Balada. 
Però tot fou una comèdia ja que el Sr. Balada 
respongué amb una nova partida de ping pong: 
a la cap de serveis, a l’arquitecta, al secretari, a 
l’interventor... Va ser una bogeria fins que en una 
última reunió ens llevàrem la careta per dir-li, “allò 
que hem començat amb tu d’alcalde ho acabarem 
amb tu de regidor d’urbanisme”. Als quinze dies 
es convocaren les pliques i s’assignà el projecte.
que, en teoria, a tres mesos vista ha de passar pel 
plenari municipal.
Aquest és el calvari que ha obligat el Sr. Balada a 
treure del calaix el PAI. No ha estat en absolut una 
concessió als propietaris que li van cedir de manera 
altruista l’autorització per enderrocar les casetes 
del passeig i facilitar-ne les obres. 
Hem guanyat la batalla però no la guerra, ja que 
encara pot tornar-lo a posar al calaix dels mals 
endreços. Esperem que el Sr. Balada done per 
acabada la “guerra freda” contra els veïns i el seu 
arquitecte. Si no és així, haurem de ser més explícits 
i, sincerament, no ens agradaria obrir el calaix.
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Sí vale todo....Para el P.P.

Sebastian Bordes Giner

OPINIÓ 

 SETMANARI D’INFORMACIÓ LOCAL

Que un partido político emplee todas sus armas 
para obtener votos cuando se acercan las elec-
ciones, es normal, lícito y comprensible si sus pro-
puestas no traspasan la línea de la moralidad y la 
dignidad política. Si se traspasa esta imaginaria 
línea, la cosa ya es más grave. 
El P.P. local, desgraciadamente, ha traspasado 
esta línea. De hecho hace varias semanas que la 
traspasó. Viene esto a cuento porque en el último 
escrito en la página que como grupo político tiene 
asignada en el Diariet, hace referencia a los más 
de 2000 parados existentes en Vinaròs y según mi 
criterio, les hace creer que si gobiernan ellos les 
solventarán este problema que por desgracia les 
toca vivir. ¿Cómo por unos cuantos votos se puede 
caer en esta indignidad e inmoralidad política? ¿Es 
que por unos miserables votos se puede engañar 
e ilusionar a unas personas que están pasando 
por un momento tan difícil? ¿Es que todo vale 
en política? Pues parece que sí, que para el P.P. 
Local todo vale con tal de conseguir el poder. 
Pase que engañen, mientan y engatusen a quien 
se deje, pero que jueguen con los sentimientos 
e ilusiones de un colectivo como los parados, es 
de tal barbaridad que la cosa no tiene nombre, o 
quizá si lo tenga y se llame podredumbre política. 
¿A quién le cabe a la cabeza que un Ayuntamiento 
pueda, de golpe y porrazo, acabar con el paro 
de una ciudad? Un Ayuntamiento puede, como 
mucho, dar trabajo a unas pocas personas paradas. 
¿Pero a 2000? Claro que estando de por medio la 
cabeza clarividente e inteligente del Sr Juan B. 
Juan, todo es posible. Él con su sabiduría es capaz 
de dejar en paños menores el milagro de los panes 
y los peces. Todo lo contrario de sus compañeros 
de partido de Alboraya que han despedido a más 
de 40 empleados y los han mandado al paro. 
Y son del P.P., los que gobiernan, claro. Sería 
conveniente que el Sr. Juan acudiera a Alboraya; 
seguramente volvería a contratar a esos 40 
despedidos y seguramente lograría trabajo para 
otros 40. Sr. Juan, déjese Ud. de ser alcalde por un 
día, que eso le queda pequeño. Si el Sr. Castejón 
ha llegado a diputado,¿Porqué no pensar en Ud. 
como conseller de Trabajo? En seis meses los más 
de 500.000 parados que existen en la Comunidad 
Valenciana tendrían un trabajo seguro. Hágalo por 
nosotros y no permita que su cerebro privilegiado, 
se quede únicamente en ser alcalde por un día. En 
fin, Sr. Juan, Sres. del P.P., dejen de hacer de mula 
Francis, sí, aquella mula que hablaba, y comiencen 
a pensar y hablar como personas. Serán un poco 
más creíbles y sobretodo no ofenderán nuestra 
inteligencia. En política, como en todo en esta vida, 
se gana y se pierde. No pasa nada. Lo lamentable 
es que para ganar se pierdan....las formas.

En defensa de la costa de nuestra ciudad

La pasada semana mostrábamos nuestra ra-
zonada preocupación por el problema de la 
importante erosión de las costas de nuestra 
ciudad. Nos lamentábamos que nuestros go-
bernantes municipales y del gobierno central 
no le presten atención, que vivan de espaldas a 
la gente, aunque presuman que gobiernan por 
y para el pueblo… pero sin el pueblo, como en 
las peores etapas del socialismo radical. Ante 
esta pasividad que clama al cielo y solivianta a 
los habitantes que viven próximos a la costa al 
ver cómo peligran sus casas año a año, y ante 
el pasotismo de los gobernantes de Vinaròs y 
Madrid, en nuestra Asociación cívica hemos de-
cidido pasar a la acción: Nos hemos unido a la 
Plataforma en Defensa de las Viviendas del Lito-
ral Castellonense –impulsada por la Diputación 
de Castelló- en la que están representadas otras 
Asociaciones de Vecinos y Cívicas como las de 
Cabanes, Chilches, Almassora, Nules, Moncofa, 
Peníscola, Benicarló y a partir de ahora, Vinaròs.
Desde que constituimos nuestra Asociación Cí-
vica hemos estado muy atentos al futuro de las 
viviendas amenazadas de las costas de Vinaròs, 
porque muchos de nuestros asociados ven en 
auténtico peligro su vivienda por el constante 
avance del mar, pero también por la erosión del 
litoral y de sus calas. Mientras, nuestros gober-
nantes municipales ciegos y mudos mirando ha-
cia la Ermita, escaqueándose del problema que 
deberían haber resuelto después de tantos años 
de mandato estéril. ¿O es que consideran ciuda-
danos de segunda a los que habitan en la cos-
ta? Óigannos, por favor: Nos resignamos a que 
el Ministerio de Medio Ambiente haya invertido 
millones en hacernos un túnel en el paseo, pero 
hubieran sido un óptimo ejemplo de eficaces 
gestores proteger primero la costa y más tarde 
hacer el túnel.
Desde nuestra Asociación y la Plataforma en 
Defensa de las Viviendas del Litoral Castello-
nense exigimos a nuestro Ayuntamiento que 
reivindique al Ministerio de Medio Ambiente la 
protección integral de nuestra costa. ¿O es que 
hasta son incapaces de hacer llegar su voz al 
Ministerio socialista?
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El Subdirector General de Costas del MARM, Mi-
guel Velasco, visitó el lunes a mediodía las obras 
de remodelación del paseo marítimo de Vinaròs, 
acompañado del subdelegado del Gobierno, 
Antonio Lorenzo, el alcalde, Jordi Romeu, el edil 
de Urbanismo, Javier Balada, el arquitecto de la 
obra, Vicent Guallart y otros ediles de la corpora-
ción municipal.
Velasco alabó la inversión realizada en el paseo marí-
timo explicando que “la primera impresión de la obra 
es buena, porque lo que hace es establecer que todo 
el paseo sea de uso público, de uso peatonal retiran-
do los coches de primera línea de costa, lo cual para 

la Dirección General de Costas es importante porque 
lo que se pretende es sacar las vías de tráfico denso 
de primera línea de costa”. En este sentido, dijo, la 
obra “entra dentro de las actuaciones del ministerio 
para mejorar medioambientalmente el frente maríti-
mo y dejándolo al disfrute de los ciudadanos, lo cual 
valoramos muy positivamente”.
Respecto a las obras pendientes que dependen del 
gobierno central en materia de costas, como los 
espigones, reconoció que “llevamos tiempo con 
este proyecto de la obra de la playa, un proyecto 
del que ha tenido que hacerse la Declaración de 
Impacto Ambiental (DIA) cuando entendíamos 

que quizá no era necesario porque se trataba de 
un reacondicionamiento de la playa existente, pero 
la propia Comunidad Autónoma ha llegado a la 
conclusión de que debía hacerse este procedimiento”. 
Velasco confió que a lo largo de este año “se resuelva” 
este asunto.  “Si hay que modificar el proyecto 
adaptándolo a la DIA, tendremos que modificarlo y 
ya quedaría listo para pasar a contratarse”, señaló. 
Las obras de remodelación del paseo marítimo 
en su tercera y cuarta fase avanzan con los pla-
zos estipulados para estar finalizadas a finales del 
próximo mes de marzo y en ellas están trabajan-
do unos 70 operarios.

Miguel Velasco destaca la prioridad que se da al uso público en detrimento del tráfico

El subdirector general de costas del MARM 
alaba la remodelación del paseo marítimo

El arquitecto Vicent Guallart también visitó la obra
El artífice del 
proyecto de 
remodelación del 
paseo marítimo, 
el arquitecto 
Vicent Guallart, 
acudió a Vinaròs 
el día de la visita 
de Velasco. 
Guallart acudió 
acompañado 
del director de la 
obra y explicó en 
el mismo paseo 
las próximas 
actuaciones 
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La tercera y cuarta fase de remodelación del paseo 
marítimo, con un presupuesto de 12 millones de 
euros y a cargo de la empresa BECSA, va a buen 
ritmo y algunas de las zonas acondicionadas ya 
dejan ver cómo será su aspecto final. Las obras 
avanzan según los plazos estipulados y se centran 
actualmente en varios puntos, destacando la 
construcción de la estructura de la gran pérgola 
situada frente al antiguo colegio Sant Sebastià. Una 
zona que, en la parte norte del párquing contará 
con la nueva Oficina de Información y Turismo 
y en la que también se instalará un elemento 
ornamental que mostrará el nombre de Vinaròs. 
El edil de Urbanismo, Javier Balada, consideró 
que esta será una de las zonas más utilizadas 
por los vinarocenses y donde más actividad se 
concentrará. También se está construyendo un 
mirador en la zona que correspondería a la rotonda 
de Jaume I.

Respecto a la obra pendiente por parte del 
ministerio consistente en la regeneración de 
la playa del Fortí y la construcción de un gran 
espigón que eliminará a los dos existentes, Balada 
confió que espera que este año se apruebe la 
Declaración de Impacto Ambiental y aseguró que 
el proyecto contempla ganar espacio al mar con 
más aportación de arena. 
Por otro lado, Balada aseguró que el túnel 
subterráneo dispondrá de las máximas medidas 
de seguridad, conforme a la normativa de la Unión 
Europea. “Es una de las cosas que más costará 
realizar por su complejidad”, indicó.  
La finalización de la obra de remodelación en 
su parte superior se mantiene para finales de 
marzo, “excepto algunos detalles”, según aseguró 
Balada, mientras que la inauguración del túnel 
subterráneo puede prolongarse unos meses más 
debido a la tramitación que deberá cumplir.

Sant Pascual
Respecto a la conexión de pluviales de la calle San 
Pascual, Balada indicó que “se hará después del 
Carnaval”, aunque el tramo comprendido entre 
la calle San Pascual y la avenida Fora del Forat “sí 
estará al menos hormigonado para que durante el 
Carnaval puedan acceder los clientes de los locales 
sin problemas”. 
El equipo de gobierno también indicó que la próxi-
ma semana habrá una reunión con los propietarios 
de locales para consensuar el mobiliario que utili-
zarán en las terrazas, que debe ser unificado.
Sobre las grietas aparecidas en zonas con la piedra 
ya instalada, el alcalde, Jordi Romeu consideró 
que es el resultado de la circulación de vehículos 
pesados, y que las piezas deterioradas serán 
sustituidas. En este sentido, recordó que cuando 
finalice la actuación, se impondrá una normativa 
de regulación del tráfico.

Las obras de remodelación avanzan sobre los plazos previstos
La conexión de pluviales de la calle San Pascual se hará tras el Carnaval

Un gran espacio público. A la izquierda, el estado de las obras en la superficie del 
aparcamiento subterráneo, donde se están construyendo las estructuras de la pérgola. En 
las imágenes virtuales puede verse cómo quedará la zona.
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El Ayuntamiento de Vinaròs ha recibido tan solo tres 
nuevas propuestas para ocupar los puestos de ven-
ta del remodelado mercado municipal, tras haber 
finalizado el plazo para la presentación de la docu-
mentación el pasado lunes 31 de enero. Quedan 15 
paradas libres que el consistorio ya ha anunciado 
que intentará cubrir en una tercera convocatoria que 
tendrá lugar una vez abierto al público el mercado. 
Inicialmente serán pues, de aceptarse a los tres nue-
vos interesados, un total de 24 las paradas que ofre-
cerán sus productos a los clientes. “Habrá una tercera 
convocatoria, aunque tendrá que ser una vez abierto 
al público el mercado. Creemos que cuando la gente 
vea cómo funcionará, cuál es la disposición real de las 
casetas y las prestaciones que ofrece el nuevo merca-
do, será más fácil interesarse por un puesto de ven-
ta”, indicó el edil de Comercio, Vicent Andreu Albiol. 
Las tres propuestas recibidas en esta segunda tercera 
convocatoria, que serán revisadas por los técnicos de 
contratación, son en productos varios, pescadería y 
bar. Quedan pues disponibles 3 paradas de carne y 
charcutería, 6 de productos varios, 3 de pescado y 
marisco, 2 de frutas y verduras y una floristería. 
Por otro lado, los adjudicatarios de la primera con-
vocatoria se han reunido ya en varias ocasiones con 
la empresa constructora de la segunda fase de reno-
vación del mercado, consistente en la construcción 

de los puestos de venta. En estas reuniones, los ven-
dedores transmitieron sus necesidades y opiniones 
a la empresa en cuanto a detalles técnicos de la 
construcción de las paradas. 
Cabe recordar que las obras de esta segunda fase 
han sufrido un retraso ya que la empresa a la que 
en principio se le adjudicó, BM3 Obras y Servicios, la 
misma empresa que realizó la primera fase, declinó 
formalizar el contrato justo el último día de plazo. 
El ayuntamiento tuvo entonces que convocar 
de manera inmediata una reunión de la mesa de 
contratación para asignarlo a la segunda empresa 
que había licitado, Urbamed Obras y Servicios.
Paralelamente, el Ayuntamiento ya está promocio-
nando el renovado mercado municipal, con vistas a la 
futura apertura. Tras la finalización de la remodelación 
de la infraestructura en su primera fase, el consistorio ya 
publicó una revista en la que se explicaba la historia del 
edificio y la recuperación del emblemático edificio con 
los fondos del plan estatal. Ahora, ha confeccionado un 
libro de recetas de cocina del mercado en edición lujosa 
que será presentado el próximo sábado.

Romeu acusa al PP de estar en contra de la 
promoción del mercado 
El alcalde, Jordi Romeu, ha acusado al PP de querer 
presentar la publicación de un libro promocional 

sobre la cocina del mercado “como un gasto su-
perfluo”, considerando que los populares “están 
en contra de la promoción del mercado”.  El primer 
edil dijo que el libro, que se presenta hoy sábado, 
ha sido elaborado por vinarocenses y, respecto a 
las acusaciones del edil Lluís Gandía, que criticó 
que la publicación ya estuviera pagada cuando 
había proveedores que no habían cobrado, aclaró 
que el Ayuntamiento ha abonado muchas facturas 
de proveedores hasta el 31 de enero, fecha en que 
finalizaba el cierre del ejercicio del pasado año. 

Se reciben tres nuevas propuestas en la segunda convocatoria y quedan 15 puntos de venta libres que intentarán ocuparse en un 
tercer concurso una vez abierto el recinto

El mercado podría abrir al público con 24 paradas 

La obra de restauración del Molí No-
guera incluida en el Plan Confianza, 
consistente en la sustitución de la 
cubierta inclinada, se ha iniciado esta 
semana. La obra fue licitada directa-
mente por la Agencia Valenciana 
de Turismo con un presupuesto de 
82.545 euros, más el IVA correspon-
diente, y fue adjudicada a la empresa 
Construcciones Artana, que presentó 
la mejor proposición al ser la oferta 
económicamente más ventajosa.
A partir de esta fecha la empresa 
tiene un plazo de cinco meses para 
ejecutar la obra, por lo que la entrega 
de la misma queda fijada definitiva-
mente como máximo para finales del 
próximo mes de junio.
Por otro lado, el edil y diputado po-
pular, Mariano Castejón, ha infor-
mado de la publicación en el DOCV 
de la licitación de las obras del Plan 
Integral de Accesibilidad, otra de las 
obras incluidas en este plan auto-
nómico, por un importe de total de 
2.092.736,66€.

Castejón recordó que esta obra del 
Plan Confianza “había sido cuestio-
nada hace pocas fechas por parte 
de Cocemfe” e indicó que con la li-
citación a cargo de la Conselleria de 
Infraestructuras y Transportes “se ha 
puesto de manifiesto que el gobier-
no de la Generalitat cumple con sus 
compromisos, aunque en esta oca-
sión ha tenido que sortear muchos 
obstáculos por tener que reconducir 
un proyecto enviado inicialmente 
por el Ayuntamiento de Vinaròs, que 
ni siquiera era proyecto, hasta hacer-
lo viable y poder llegar al día de hoy 
en que finalmente se licita la obra”. El 
diputado popular también consideró 
que “será un día de alegría para el pre-
sidente de Cocemfe Manolo Celma y 
también para el arquitecto Pep Salgar 
que asumió el trabajo de reorganizar y 
completar debidamente el maremág-
num de miniproyectos que se remitie-
ron inicialmente a la Conselleria.”
“Con ésta ya son tres las obras del Plan 
Confianza que tiene un plazo de eje-

cución perfectamente delimitado”, ha 
explicado Castejón, dado que “hasta 
el 15 de febrero tienen de plazo las 
empresas para presentar sus ofertas y 
posteriormente una vez adjudicada a 
la mejor propuesta, el plazo de ejecu-
ción se fija en ocho meses”
Para concluir, Castejón ha manifes-
tado que espera que el alcalde, Jordi 
Romeu, “reconozca que el Plan de 
Inversión Productiva en Municipios 
de la Comunitat Valenciana es una 
auténtica realidad”.

Por parte del equipo de gobierno, 
el edil de Urbanismo, Javier Balada, 
recordó que el arquitecto Pep Salgar 
presentó el proyecto de accesibili-
dad a la Generalitat “en siete ocasio-
nes”. Respecto a los dos proyectos 
que quedan, dijo que “del proyecto 
de pluviales de la Avenida Libertad 
nada sabemos aún”, y del proyecto 
de la piscina municipal “los trámites 
continúan adelante, ya que nos dije-
ron que pronto saldrá a licitación la 
dirección de obra”. 

Se publica en el DOCV la licitación de las obras del Plan Integral de Accesibilidad

Comienza la primera obra del Plan Confianza en Vinaròs
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El Plan Integral de Ocupación desarrollado por 
el Ayuntamiento de Vinaròs ha conseguido en-
contrar empleo, hasta la fecha a un total de 20 
personas, la mayoría con contratos de carácter 
indefinido en sectores como la alimentación, el 
comercio o la industria. Cabe recordar que son 90 
las personas sin empleo que están participando 
en este Plan que tiene, como principal objetivo, 
facilitar la inserción laboral de jóvenes menores 
de 30 años y personas con riesgo de exclusión so-
cial. Los participantes reciben formación, orient-
ación y motivación para ayudarles en la búsqueda 
de trabajo, además de mediar en el contacto con 
las empresas, que también obtienen ayudas por 
contratarlos. El edil de Comercio y Nuevas Tec-
nologías, Vicent Andreu Albiol, informó que el 

Plan finaliza el próximo 31 de mayo y que a los 
participantes "se les han impartido cursos para 
elaborar currículums o para poder enfrentarse 
a una entrevista laboral, así como cursos de ma-
nipulación de alimentos, entre otros". Las dos 
técnicas encargadas de dirigir el Plan en Vinaròs 
se han puesto en contacto con 1.500 empresas y 
han visitado más de 300 negocios. “La mayoría re-
ciben positivamente el Plan Integral de Empleo 
y algunas han decidido contratar a participantes 
y otras han decidido formar parte de la bolsa de 
trabajo del Plan”, destacaron. El Plan se desarrol-
la gracias a una subvención de 160.000 euros de 
la Conselleria d'Economia, supeditada a la con-
secución de un mínimo de contrataciones que 
ya ha sido superado.

Veinte personas encuentran empleo gracias al Plan Integral de Ocupación 

El alcalde, Jordi Romeu, ha calificado de “gran noti-
cia” que el TSJ haya  condenado a la Conselleria de 
Bienestar Social a pagar atrasos e intereses a una 
familia de Cocentaina, al aplicar la retroactividad 
en la Ley de Dependencia, que la administración 
autonómica había denegado inicialmente, según 
refleja la sentencia. “Esta obliga al Consell a recon-
ocer la retroactividad de la ley con prestaciones 
reconocidas en el año 2007”, indicó Romeu, que re-
cordó “cuánta gente en Vinaròs ha recibido la carta, 
diciendo que se le reconoce la dependencia y pas-
an los meses, y a la segunda notificación vuelven a 
un camino larguísimo, en el que a veces no se llega, 
para que se les reconozca esa prestación”.

Romeu califica de “gran noticia” una 
sentencia que obliga a la Conselleria 
a aplicar la retroactividad de la Ley 
de Dependencia La regidoria de Comerç de l’Ajuntament de 

Vinaròs ha renovat els grans plànols comercials 
de la ciutat que hi ha als diferents llocs estratègics 
del centre de la ciutat, situats en marquesines 
i aparadors. El nou plànol ha actualitzat el cens 
de botigues existents i ha corregit alguns errors 
que hi havia. El regidor de comerç ha destacat 
que degut a la crisi econòmica, en aquests dos 
anys s’han tancat molts comerços però també 
se n’han obert molts. El plànol dóna informació 
als visitants sobre el comerç local per tipus de 
producte i localització al mapa.
D’altra banda, el regidor de Comerç va recor-
dar que continuen obertes dos campanyes a 
disposició dels comerços de la ciutat, com són 
l’etiquetatge per a regals en valencià i material de 
senyalització dels espais interiors dels comerços. 

El Ayuntamiento de Vinaròs ha firmado un 
convenio con la empresa Escal UGS por el cual 
ésta se compromete a destinar 150.000 euros para 
arreglar caminos rurales, en especial aquellos por 
los que pasará el gasoducto terrestre del proyecto 
Castor. “Se adecuarán varios caminos rurales como 
el camí de Càlig, el camí Canareus o el camí de 
Palos, entre otros”, aseguró el edil de Urbanismo, 
Javier Balada. 
Por otro lado, Balada informó que se ha reunido 
esta semana con el alcalde de la localidad de Sant 
Jordi, Luis Tena, con el objetivo de arreglar el camí 
de la Ratlla del Terme, que une ambos municipios. 
La reunión sirvió para acordar la petición de ayudas 
a la Diputación a través de una carta conjunta entre 
los primeros ediles de Vinaròs y Sant Jordi, según 
informó Balada. 

Vicent Andreu Albiol, junto a las técnicas del Plan

L’Ajuntament actualitza els 
plànols comercials de la ciutat
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El Ayuntamiento obtiene financiación 
para adecuar más caminos rurales

DESDE COCEMFE MAESTRAT LO AGRADECEMOS

FOTODENUNCIA
Hay aceras que para las personas 

que se desplazan en silla de 
ruedas son intransitables como 

se puede ver en la foto tomada en 
el edificio donde está Telefónica, 

en la que hay un escalón y la 
farola, por lo que es difícil pasar. 
Desde Urbanismo se tendría que 

solucionar este problema 

HOY POR MÍ... 
MAÑANA PUEDE QUE POR TI

SON MUCHOS AÑOS LUCHANDO CONTRA 
LAS BARRERAS Y AÚN SE SIGUEN 

PRODUCIENDO ESTAS SITUACIONES

¡SUSPENDIDO EN SOLIDARIDAD!
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El PP de Vinaròs ha exigido al equipo de gobier-
no que demuestre con informes si los populares 
cometieron algún error o alguna irregularidad 
en el Caso Vandowska. El edil Ernesto Molinos 
reiteró que los populares votaron conforme a 
los informes realizados por los técnicos la des-
estimación del estudio detalle presentado por 
esta mercantil. “El equipo de gobierno no ha te-

nido la honestidad o la valentía a día de hoy de 
presentar un documento que demuestre que el 
PP cometió alguna irregularidad o algún error. 
Exigimos al alcalde que presente algún informe 
o que calle para siempre”, dijo. Molinos informó 
que el PP ha consultado con fuentes jurídicas 
el caso “y consideran que existen una serie de 
errores procesales, por lo que hay que esperar 
a que se pronuncie el Tribunal Constitucional 
para saber si finalmente la sentencia es defini-
tiva o no”. 
Según el edil popular, el gobierno local ha 
intentado con este caso “desviar la atención de la 
gestión que han llevado a cabo, y que ha derivado 
en una deuda de 30 millones de euros, lo cual no es 
para sentirse orgulloso”. 
Respecto al crédito que el ayuntamiento quiere 
pedir para afrontar el pago de la indemnización, 
recordó que “los informes de intervención son 
contrarios” y que el gobierno central no permite 
un endeudamiento superior al 120%. Otra de las 
opciones, la de reducir el gasto corriente, ya fue 
descartada por el edil de Hacienda, Juan Antonio 
Beltrán, que argumentó que afectaría al nivel de 

servicios que ofrece el ayuntamiento.
Molinos dijo que el ayuntamiento “tampoco 
dispone de remanentes porque se los han gastado 
estos años”, mientras que respecto a los 11 millones 
que el ayuntamiento tiene en cuentas corrientes, 
apuntó que “es excedente de créditos solicitados 
al gobierno que no se han gastado y, por lo tanto, 
dinero que se tiene que devolver”.
“Estamos a la espera de cómo resuelven esta 
situación, si quieren hacerlo trabajando en los 
despachos, de cara a los medios de comunicación 
o si quieren empezar a asumir que el PP no ha 
cometido ningún error y empecemos a trabajar 
todos de forma conjunta para buscar la solución 
más favorable para el ayuntamiento”, señaló. 
Por último, calificó de “indignante” que el edil de 
Hacienda haya dicho que el presupuesto estaba 
ya elaborado “cuando están demostrando que no 
los tienen”. “Es como un maestro que pregunta 
a su alumno si tiene hechos los deberes y éste 
le responde que sí, pero que los tiene en casa”, 
apuntó. En este sentido, dijo que “si no son capaces 
de elaborarlos, deberá ser el próximo equipo de 
gobierno el que los apruebe”.

X.Flores
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Los informes jurídicos del Ayuntamiento de Vinaròs 
sobre el Caso Vandowska ratifican, como dicta la 
sentencia, que debe procederse al pago de los 2,4 
millones a la empresa Promociones Nou Temple 
SL antes del 24 de marzo, aunque paralelamente 
el consistorio presente un recurso de amparo al 
Tribunal Constitucional. 
“Los informes dicen que debe acordarse el pago 
con cargo al crédito correspondiente de su pre-
supuesto, que debe aprobarse una modificación 
presupuestaria y que todo el procedimiento 
debe estar concluido antes del 24 de marzo”, in-
formó el primer edil Jordi Romeu, que destacó 
que ha sido una semana “intensa” de trabajo en 
este sentido tanto para los técnicos municipales 
como para el gobierno local, subrayando que 
“este equipo de gobierno no incumplirá nunca 
una sentencia judicial”.
Según el alcalde, estos informes jurídicos tam-

bién indican “que el hecho de pedir el amparo al 
Tribunal Constitucional no supone que no deba 
abonarse el importe de la ejecución de la senten-
cia y la fecha límite es el 24 de marzo. “Estamos 
agotando todas las vías y, si en un momento de-
terminado se puede llegar a realizar un aplaza-
miento del pago, debe ser el propio juez el que lo 
dictamine”, aclaró Romeu, que aseguró que ni los 
técnicos ni la alcaldía se han puesto en contacto 
con la empresa. 
Respecto a las “prisas” por pagar que denunció el 
PP, Romeu contestó que el equipo de gobierno “no 
tiene ningún interés en dilapidar más de 2 millones 
de euros”, recordando que el Ayuntamiento 
“ya tuvo que pagar 3 millones de euros por la 
expropiación de los terrenos de la zona verde de 
Juan XXIII”.
Cabe recordar que el PP y el Bloc se opusieron 
a aprobar una modificación presupuestaria 

en el último pleno ordinario para hacer frente 
al pago de la sentencia. El panorama, según 
Romeu, ha cambiado tras la sentencia del TS-
JCV desestimando el incidente de nulidad y 
ratificando el pago de la indemnización a la 
empresa. 
Romeu también quiso aclarar que “en esta 
resolución judicial, el equipo de gobierno no 
tiene nada que ver”, recordando que el litigio 
“arranca en el año 2001 y nosotros no decidimos 
nada”. Por último aseguró que el portavoz del 
PP “mintió o no abrió el correo electrónico” al 
decir que desde el Ayuntamiento no se le había 
remitido la sentencia, ya que se le había enviado 
vía email. “Tenemos más informes jurídicos y no 
sabemos cómo hacerlos llegar al portavoz del 
PP, así que estarán en el despacho de la alcaldía 
y esperaré a que los reclamen por escrito y 
entonces se le entregarán”, concluyó.

Los informes jurídicos ratifican el pago de la indemnización a Vandowska 
independientemente de la presentación del recurso de amparo al Constitucional

Los populares acusan al gobierno local de intentar tapar la deuda municipal con este caso

El PP exige al equipo de gobierno que demuestre con informes si se cometió 
alguna irregularidad en el Caso Vandowska

www.vinarosnews.net
Seguiu al Vinaròs.News 

www.vinarosnews.net
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L'elecció de Domènec Fontanet com a candidat 
pel BLOC Nacionalista Valencià a l'alcaldia de 
l'Ajuntament de Vinaròs va tenir lloc dissabte 29 de 
gener dins de l'assemblea local a la nova seu del 
carrer Carme amb el suport de tots els assistents.
Fontanet, de 41 anys d'edat, és avicultor i llaurador 
de professió. Des del 2003 és afiliat del BLOC i al 
2004 va emprendre la vida política local com a 
president del partit. Des del 2007 és regidor de 
l'Ajuntament de Vinaròs pel BLOC i ara per segona 
vegada encapçalarà la llista valencianista al nostre 
poble en els eleccions municipals. 
El secretari local, Jordi Moliner, va indicar que 
aquesta reelecció “suposa la confirmació i la 
continuïtat del projecte del BLOC a Vinaròs”, que va 
començar ara fa set anys quan Domènec Fontanet 
va ser escollit president local de la formació a Vinaròs 
recollint el testimoni de Josep Ignasi Gelabert. Un 
projecte, segons Moliner, “diferenciador dels altres 
partits, aplicant la política de baix cap a dalt, amb 

honestedat, humilitat i amb sentit comú, recolzant 
totes aquelles iniciatives que siguin bones per a 
Vinaròs, vinguin d'on vinguin”.
Moliner tambe va indicar que Fontanet “acumula 
una àmplia experiència a nivell organitzatiu dins 
del BLOC”, on ha ocupat la Secretaria d'Organit-
zació del Bloc de Vinaròs, membre de l'executiva 
Comarcal del BLOC al Maestrat, membre de l'as-
semblea intercomarcal de les comarques del nord 
i representant en l'Assemblea de Regidors i Regi-
dores del BLOC al País Valencià, i en va destacar la 
seva estreta vinculació amb l'AC Ball de Dimonis de 
Vinaròs, de la qual és membre actiu i coordinador 
de la Colla de Dimoniets.
El candidat a l’alcaldia va afirmar sentir-se “orgullós 
i satisfet pel suport demostrat pels meus companys 
de partit”, considerant que “és una mostra de 
confiança i de confirmació del bon treball que 
hem realitzat aquests 4 anys”. Fontanet també va 
remarcar que el Bloc “ha mantingut una oposició 

crítica amb el govern del PSOE i PVI, posant per 
damunt els interessos del nostre poble abans que 
els interessos del partit, donant la governabilitat 
durant aquests quatre anys” i apuntant que “s'ha 
demostrat que hi ha cabuda per donar-li un altre 
aire a la política local de Vinaròs, sense baralles, 
sense imposar criteris, fent una política en positiu”.
Finalment, Fontanet va remarcar la il·lusió i la 
confiança amb la qual afronta aquesta nova etapa.

Domènec Fontanet, candidat del Bloc a les eleccions municipals

El futuro polígono industrial que el Ayuntamiento 
de Vinaròs quiere crear en la zona de la partida 
Soterranyes, aunque con la oposición del PP, está 
sujeto a una “larga y complicada” tramitación, se-
gún aseguró la secretaria autonómica de la Con-
selleria de Medio Ambiente, Agua, Urbanismo y 
Vivienda María Angeles Ureña.
El que haya ya aprobado por la Comisión Terri-
torial de Urbanismo desde el año 2009,  un plan 
especial de reserva de suelo no significa que se 
tenga ya autorización para el uso que se hará 
de los terrenos, además    es necesaria la recali-
ficación del suelo para lo que hará falta un plan 
parcial, como destacó. Así, la tramitación de esta 
recalificación  va a durar un tiempo que Ureña 
no quiso determinar. En principio, hay una larga 
tramitación medioambiental y ahora aún se está 
en su primera fase para después pasar a la tra-
mitación urbanística. La Conselleria ha solicitado 

una serie de informes sectoriales a diversas ad-
ministraciones, que se refieren entre otras cosas 
a posibles especies protegidas y afección de Red 
Natura, entre otras cosas, tras lo cual se obtendrá 
el llamado documento de referencia que será “la 
hoja de ruta que marca el programa que debe 
seguir el Ayuntamiento”. 
Por otra parte, Ureña aclaró que la Declaración de 
Impacto Ambiental (DIA) de la regeneración de la 
playa del Fortí, que incluye nuevos espigones, es 
competencia  del estado central porque así lo per-
mite la legislación vigente. “No hay ningún tipo de 
duda, la decisión de si debe hacerse o no la DIA es 
del Ministerio de Medio Ambiente, está en el anexo 
2 del decreto que es de aplicación”.  De esta forma 
rectificó las declaraciones del subdirector general 
de Sostenibilidad de Costas, Miguel Velasco, en su 
visita del lunes pasado a Vinaròs.
La secretaria autonómica, que mantuvo un en-

cuentro con afiliados del PP en Vinaròs, destacó 
por otra parte que las obras de evacuación de 
pluviales, que forman parte del paquete de 5,6 
millones de euros de inversión en Vinaròs por el 
Plan Confianza, podrían comenzar a principios del 
próximo mes de marzo. 

La secretaria autonómica de Medi Ambient asegura que la tramitación del 
polígono industrial será larga y complicada
Ureña asegura que la DIA de los espigones es competencia estatal

Emili Fonollosa

106.2 FM
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VINARÒS
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La gala Drag Queen del Carnaval de Vinaròs, que 
tendrá lugar el 27 de febrero en la plaza de toros, 
será presentada por segundo año consecutivo 
por el catalán Germán Ramírez, exconcursante de 
Gran Hermano 10.
La Comisión Organizadora del Carnaval (COC), 
dirigida por José María Pozo, ha confiado de 
nuevo en Germán para dirigir este acto debido a 
las buenas críticas recibidas por el público tras la 

animada presentación del año pasado. 
Por otro lado, la gala Drag Queen 2011 ya tiene cartel 
anunciador , que ha sido realizado por el autor del 
cartel ganador del Carnaval 2011, Juan Poré. 
Cabe recordar que la gala de reinas será presen-
tada por la colaboradora de Telecinco Tamara 
Gorro y el vinarocense Txema Grau. 
El carnaval de Vinaròs se celebrará del 25 de 
febrero al 7 de marzo.

Germán, de Gran Hermano 10, repetirá como 
presentador de la Gala Drag Queen

Cocemfe Maestrat volvió ayer a exigir que se 
adopten de manera urgente las medidas nec-
esarias para adaptar adecuadamente el acceso a 
los discapacitados y las personas mayores al cen-
tro de salud de Vinaròs. El presidente de la aso-
ciación, Manolo Celma, ha afirmado que se está 
planteando realizar una campaña de recogida de 
firmas, tras asegurar que “tengo la sensación de 
que nos están toreando”. Actualmente las perso-
nas con movilidad reducida suben con una plata-
forma que consideran peligrosa, y que ya ha dado 
más de un susto, ya que cabe recordar que uno de 
los miembros de esta asociación, sufrió una caída 
el pasado verano que le produjo un esguince 
cervical. Cocemfe lleva años reivindicando una 
mejora del acceso a discapacitados en este cen-
tro sanitario y piden la colocación de un ascen-
sor vertical. “Esta plataforma no ha funcionado 
bien desde el primer momento, y hemos dicho 
de manera reiterada que hay peligro desde que 
se montó el sistema de acceso”, lamentaba ayer 
Celma, ante las puertas del propio centro. 
El presidente de la asociación explicó que hace 
tiempo se puso en contacto con el director del 
centro, Alejandro Suay. “Nos dijo que debía re-

unirse con la Conselleria y que nos informaría, 
pero no sabemos nada”. También indicó que 
el diputado autonómico popular, Mariano 
Castejón, les explicó que los técnicos de la 
Conselleria le dijeron que la instalación de un 
ascensor no era viable, aunque Cocemfe tam-
bién ha pedido asesoramiento técnico que, en 
cambio, sí que lo consideran posible. “Por eso 
hemos pedido a Castejón que los técnicos de 
la Conselleria se reúnan con los nuestros, que 
confronten opiniones y que consensuen una 
solución, porque tengo la sensación de que 
nos están toreando”, indicó. Cocemfe ya ha re-
alizado un presupuesto de lo que costaría la 
instalación de un ascensor y el arreglo de la 
zona para eliminar completamente el peligro, 
que ascendería, según Celma, a unos 40.000 
euros aproximadamente.
La asociación está dispuesta a tomar medidas 
en caso de que se prolongue la instalación del 
ascensor que piden. “Si no lo solucionan haremos 
cada semana una rueda de prensa hasta que 
les caiga la cara de vergüenza”, subrayó. Otras 
medidas de presión que se está planteando 
tomar Cocemfe es una recogida de firmas. 

Cocemfe se plantea una recogida de firmas para exigir un ascensor en el centro de salud

Cartel anunciador de la gala Grag Queen, diseñado 
por Juan Poré. Arriba, a la derecha, Germán durante la 
presentación de la gala el pasado año.
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Humitat

TEMPERATURA
Les temperatures 
continuen no sent molt 
extremes com en aquests 
dies, encara que sembla 
que per al cap de setmana 
vinent tinguem pluges, i 
tampoc està previst que 
canviïn, de moment.

El coordinador local de Esquerra Unida, Manuel 
Villalta, ha afirmado que su partido “no ha recha-
zado ningún pacto de candidatura con ningún 
partido de Vinaròs”, una afirmación que contradi-
ce las manifestaciones del portavoz de Esquerra 
Vinaròs, Lluis Batalla, que aseguró la pasada se-
mana que Villalta descartó este pacto al no estar 
de acuerdo con las posiciones de la candidatura 
(las dos primeras eran para Esquerra Vinaròs y la 
tercera, para Esquerra Unida).
Villalta dijo que sí se había reunido con Batalla y que 
conversaron “muy amablemente”, entendiendo 
que ”quizá me malinterpretó, porque creo que 
muchos partidos tenemos la idea de pactar”. 
Según Villalta, con Esquerra Vinaròs  “nunca se ha 
llegado a negociar los puestos de la candidatura”, 
como dijo Batalla, aunque aseguró que “esto no 
supondría ningún problema, porque sólo unidos 
podemos conseguir algo”
“El objetivo de Esquerra Unida es aglutinar a 
todas las fuerzas de izquierdas y progresistas 
para cambiar la manera de gobernar en Vinaròs, y 
por eso hemos tenido conversaciones con varias 

formaciones”, aseguró, abriendo las puertas al 
diálogo con otras formaciones. 

Polígono industrial
Por otro lado, Villalta consideró que existe en 
Vinaròs suficiente suelo industrial como para re-
considerar si se ejecuta el polígono industrial de 
Les Soterranyes. “No entendemos la prisa en ha-
cerlo, porque hay en Vinaròs un total de 453.817 
metros cuadrados disponibles para empresas 
distribuidos en cinco polígonos”, apuntó. Para Vi-
llalta, pues, este proyecto debería ser “aparcado” y 
“estudiado a fondo” entre los grupos políticos, las 
entidades municipales y los grupos ecologistas. “Es 
entre todos que debemos buscar la mejor solución 
para el pueblo”, subrayó.

Vandowska
Esquerra Unida también dio su parecer tras co-
nocer la sentencia. Villalta indicó que esta es una 
cantidad que condiciona mucho el futuro del 
ayuntamiento y que serán los ciudadanos quienes 
tendrán que pagar las consecuencias. “Exigimos 

responsabilidades a los culpables de este hecho, 
por haber actuado irresponsablemente”, dijo. Y 
cuestionó que la gestión del PP hubiera sido im-
pecable. “Si tan impecable ha sido, que expliquen 
por qué el contenido de esta sentencia”, concluyó.

Cercanías
Respecto a los trenes de cercanías, recordó que 
el estudio de viabilidad debía presentarse en 
noviembre de 2010 “y nada se sabe aún”

Esquerra Unida asegura que no ha rechazado un pacto de izquierdas
X.Flores

RESUM CLIMATOLÒGIC MENSUAL GENER 2011

Temperatura Pluja
  ºC Dia Hora   l/m2 Dia Hora
Mitjana 9,2 -- -- Dia més plujós 12,2 27  -- 
Mínima -0,3 23 08,00 Màx. Intensitat 7,2 28  13,45 
Màxima 21,9 11 15,30 Total Mes 19,2  --  --

Vent
  Km/h Dia Hora Direcc. dominant
Mitjana 1,4 -- -- WNW
Màxima 46,7 21 12,15 ESE

Aquest mes ha estat 0,5 ºC més 
fred que el mateix mes de l'any 
passat. Aquest mes de gener ha 
estat poc generós amb la pluja, ja 
que ha plogut un 60,24 % menys 
que el de l'any passat, i un 41,64 
% menys que la mitjana dels 
mesos de gener dels últims anys.
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Sant Sebastià

Raul fa 50 anys

18 anys

SOCIETAT

Nerea, Alba Isabel y 
Ainara, disfrutando 
del día. 
La familia  recupe-
rando fuerzas a la 
llegada a la ermita.

prepareu-vos per al Comparses
Carnaval 2011

Dr. Fleming nº 6 - 12500 Vinaròs
Tel. 964 45 00 85 - Fax. 964 45 20 12
webmaster@editorialantinea.com

· Impressió de llibrets  · Cartells
· Tickets de begudes  · Pegatines

Raul celebra su cumpleaños 
con un gran asado de cordero

Anna Polo Romero celebrant el seu 18è 
aniversari en companyia dels seus familiars
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Grease

Creu Roja

18 anys Carxofa

SOCIETAT

Creu Roja Vinaròs va realitzar un curs de 
Teleassistència per a voluntaris d’aquesta entitat.

S’alquila xalet a Vinaròs 
Dos vivendes independents per tot l’any. Costa 
Nord. Zona Cales. Total 258 m2. Finca de 500 m2. 
A 60 metres de la platja. Les dos vivendes amb 
menjador, cuina, 1-2 banys, 3-4 dormitoris, terrassa 
y jardí. Totalment moblades, electrodomèstics, 
calefacció de gasoil. Parking i 2 trasteros. 400 y 
450 euros mensuals. 647 446 582 Jordi.

Jóvens ballarines de ‘Locura’ gaudint 
del festival Grease al backstage

Damos la enhorabuena a Fernando 
Polo ‘Cinta’ por la nueva ubicación de 
su antiquísima pescadería

Salvador Alcaraz, presente en las “Jornades de la carxofa de Benicarló”
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SOCIETAT

La Conselleria d'Educació ha puesto en 
marcha un plan de mejora para los colegios 
de Educación Primaria. Durante los últimos 
años ha realizado un seguimiento y muestreo 
en varios colegios con lo que se vino en llamar 
evaluación diagnóstica. Consistía en unos 
ejercicios que debían realizarse en todos los 
colegios seleccionados un día determinado, 
generalmente en el mes de octubre. A partir 
de los resultados obtenidos ahora procede la 
realización de un plan de mejora para pulir 
aquellos aspectos que se han visto que han 
tenido resultados más desfavorables. Así, 
cuando algo ha fallado en varios colegios a la 
vez, se entiende que es un fallo general y se 
debe mejorar no solo en los colegios que se ha 
detectado si no en la mayoría o en todos en 
general por lo que este plan pretende mejorar 
los aspectos generales y puntuales que se 
hayan detectado.
El colegio Misericordia participó en estos 
programas junto con otros centros de la 
localidad y obtuvo una de las mejores 
valoraciones. En el ranking que ha elaborado 
la Consellería, ha quedado en el número 302 
de los más de 1300 colegios que participaron. 
Ahora el colegio deberá elaborar un plan de 
mejora  para estudiar los resultados, mantener 
los rendimientos que ha alcanzado hasta 

ahora, ver en qué aspectos se han dado 
mejores y peores resultados y procurar las 
medidas adecuadas para mejorar todavía 
unos y otros.
Generalmente los colegios han dado 
buenos resultados en las áreas de ciencias 
y matemáticas y resultados inferiores en las 
áreas lingüísticas. Entre los planes de mejora 
se pretende también incluir la colaboración 
con las familias, pues los temas de lenguas 
son los más fáciles de trabajar en familia. Las 
lecturas, la conversación, la atención a los 
hijos en casa, son aspectos muy positivos 
y fáciles de trabajar en los alumnos. Basta 
un poco de atención y dedicación en este 
aspecto para que haya buenos resultados 
en poco tiempo, la afectividad, el entorno 
del alumno y su grado de comunicación, son 
aspectos muy importantes a tener en cuenta. 
Además muchos de los alumnos y alumnas 
en la actualidad asisten a clases de lenguas 
extranjeras lo que también beneficia el 
aprendizaje de las lenguas.
La instalación de varias pizarras digitales 
estimula a los alumnos en su trabajo en las 
clases y beneficia su rendimiento a largo plazo, 
un trabajo que se está iniciando en 11 aulas 
del colegio en donde se cuenta ya con este 
sistema en sus trabajos habituales.  

Plan de mejora en el colegio Misericordia
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CULTURA

Xerrada sobre la democràcia digital al govern de les ciutats
E.Fonollosa/X.Flores

El passat 29 i 30 de gener es va realitzar el pri-
mer taller de percussió brasilera i batucada or-
ganitzat per l'ESMUVI escola de música a càrrec 
del Rafa Navarro, percussionista polifacètic i es-
pecialitzat amb percussió brasilera i amb la col-
laboració de www.percufest.com, que aportava 
els instruments brasilers imprescindibles per a 
realitzar el taller, i la Regidoria de Joventut.
El taller va tenir molt d'èxit amb la participació 
de més de 40 alumnes vinguts no només de 
Vinaròs o pobles veïns, sinó també de gent de 
diversos pobles de la província de Castelló, 
Tarragona i València.
El diumenge a mig dia, es va fer una cercavila pel 
centre del poble on els vianants van gaudir dels 

bons resultats del taller. Podeu veure els vídeos a 
www.youtube.com/user/esmuvinaros
El taller realitzat al CEIP Manuel Foguet, va ser 
una festa de la percussió brasilera i degut al seu 
èxit i per a aprofundir i aprendre més repertori el 
continuarem els pròxims dies 19 i 20 de febrer, 
així que si hi ha més gent interessada que no ha 
participat la passada setmana, poden inscriure's 
i ampliar informació a la nostra pàgina web 
www.esmuvi.com.
Agrair l'ajuda rebuda per la realització 
d'aquest taller a la direcció del CEIP Manuel 
Foguet, a la Regidoria de Joventut, a Percu-
fest i a Rafa Navarro que va quedar molt con-
tent de l'experiència.

Primer taller de percussió brasilera i batucada

El Centre Expositiu Innova, situat a l´antiga 
capella de Santa Victòria de Vinaròs va acollir 
la segona conferència del cicle de xerrades 
que sobre les noves tecnologies ha programat 
el Centre de Coneixement o Vinalab. Aquesta 
vegada es comptà amb la presència de Joaquín 
Martín Cubas, professor de Ciència Política i de 
l'Administració de la Universitat de València, 
especialista en la matèria i autor, entre altres 

publicacions del llibre "Democràcia i Internet". 
La xerrada versà sobre la democràcia digital al 
govern de les ciutats. Abans de la conferència, 
l’alcalde Jordi Romeu anuncià que pròximament 
es farà la tercera i última conferència i es comptarà 
amb la participació de l´IMPIVA. Dies enrere, es 
va fer la primera de les xerrades, en què s´incidí 
especialment en temes de molta actualitat a 
internet com la web WikiLeaks.

Segons s'ha pogut saber, el dimoni 
Satanàs i el rei Carnestoltes en una 
reunió clandestina que ha tingut lloc 
a la Polinèsia, han acordat presentar-
se plegats a les properes eleccions a la 
localitat de Vinaròs. El rei Carnestoltes 
encapçalarà la llista de P.S.A (Partit Sat-
Anal) mentre que el portaveu d'aquesta 
estranya coalició serà Satanàs. El seu 
programa electoral és tot un misteri 
i pel que sembla, continuarà sent-ho 
fins a l'arribada de Sa Majestat el rei 
Carnestoltes, el proper dia 25 de febrer a 
les 23.30h on sembla que aprofitaran tot 
el rebombori per fer campanya i fotre 
canya al govern i a l'oposició actual. De 
moment la informació que donen és 
amb comptagotes, mitjançant el Twitter 
i el Facebook. 

Nou partit polític 
a Vinaròs
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Todos conocemos los famosos “tebeos” y a sus 
míticos personajes. Pero hemos de saber que los 
grandes creadores de estos personajes interna-
cionales fueron dibujantes nacidos en nuestra 
comarca. Los grandes creadores de los persona-
jes míticos del tebeo fueron oriundos de Vinaròs,  
Traiguera , Ortells y el Forcall. O sea, de aquí, del 
norte de Castellón.
Los pioneros del comic humorístico que dieron lu-
gar a personajes como Zipi y Zape, Don Pio, El re-
portero Tribulete, Carpanta, Pitagorín, etc.  fueron 
Guillermo Cifré, Carlos Conti, José Escobar, Eugenio 
Giner y José Peñarroya. Los conocidos como los “cin-
co magníficos” del comic nacional. De ellos, cuatro 
son de nuestra tierra. José Peñarroya del Forcall, Ci-
fré de Traiguera, Eugenio Giner  de Ortells, de familia 
vinarocense y Vicente Roso de Vinaròs.
Pasada la postguerra, en el año 1945, aparecieron 
toda una serie de dibujantes que se dedicaron al 
cómic humorístico, y que se aglutinaron en torno 
a la editorial Bruguera. Frente a los chistes de una 
sola viñeta desarrollaron toda una serie de histo-
rietas de humor y crítica, a página entera. Estos 
dibujantes idearon toda una serie de personajes 
en forma de historietas de una página que poco a 
poco fueron calando entre los lectores y que han 
llegado hasta la actualidad. Todos los personajes 
los dibujaban a mano, con sus “bocadillos”, con unas 
historietas muy bien definidas y que reflejaban la 
España de la postguerra, como el Carpanta ham-
briento, el oficinista explotado y mal pagado, los 
niños traviesos con padres que llegaban a fin de 
mes con penurias, cargados de sátiras en la España 
de los años 50. Familias de todo tipo pero con un 
trasfondo bastante crítico, en una España gris don-
de la crítica quedaba oculta tras los retratos de las 
familias Churumbel, Trapisonda, Cebolleta o Ulises. 
La editorial Bruguera nació en Barcelona en el año 
1910 con el nombre de “El Gato Negro”, de manera 
paralela al TBO. Refundada por Joan Bruguera, 
en el año 1921 se publicaba “Pulgarcito”. Editorial 
que estuvo en activo hasta el año 1986. Pasada 
la potsguerra aparecían en el mercado nacional 
el “DDT”, “Tio Vivo”, “Can Can”, etc… La editorial 
Bruguera se conformaba así como la primera 
editorial nacional en la publicación de historietas 
infantiles y juveniles, contratando para ello a los 
mejores dibujantes nacionales. 
Y aquí entraron Eugenio Giner Martí, nacido en 
Ortells en 1924. Sus padres emigraron a Sitges 
siendo él joven, y atraído por el dibujo fue con-
tratado por la editorial. Debutando en Bruguera, 
entre 1947 y 1952 despuntó con su personaje 
más carismático: “El inspector Dan”, de la patrulla 
Volante. Junto a Peñarroya, Conti, Escobar y Gil 
fundaron en 1957 la revista  independiente “Tio 

Vivo”. En el año 1959 marchó a Londres para  tra-
bajar en la revista “Tiger”. De regreso a España en 
los años 1960, abandonó el dibujo. 
Guillermo Cifré nació en Traiguera en 1922.  De la 
saga de “los cinco magníficos” fue el creador e im-
pulsor de la historieta española de los años 1950. 
Creador de “El reportero Tribulete”, de “Don Furcio 
Busacabollos” y “Amalopo Nevera”, fue uno de los 
dibujantes más reconocidos de Bruguera entre 
1947 y 1957 con personajes como “Tribulete” y “Cu-
cufato” para “Pulgarcito” siendo uno de los prime-
ros dibujantes en llevar al cine a sus personajes en 
los estudios de Chamartín. Cifré fue el verdadero 
impulsor de la revista “Tio Vivo”, que se fundó en 
1957 de manera independiente frente a la poten-
te Bruguera y que al final fracasó por cuestiones 
económicas. Cuando “Tio Vivo” cerró, sus dibujan-
tes fueron de nuevo contratados por Bruguera. 
Fallecido muy joven, Cifré realizó numerosas obras 
con “Don Pómez”, “Don Césped” y “Vagancio”, entre 
otros personajes míticos de la historieta contem-
poránea.
Jose Peñarroya Peñaroya nació en el Forcall en el 
año 1910, de muy pequeño su familia se trasladó 
a Barcelona aunque gustaba venir a estas tierras a 
buscar “rovellons”. Junto a Cifré fue uno de los me-
jores dibujantes de la editorial Bruguera, como lo 
demuestra que gran parte de las portadas fueron 
de su creación. En el año 1947 entró a trabajar en 

Bruguera junto a sus amigos Cifré y Escobar con 
los cuales compartía piso en Barcelona. Creador 
de personajes míticos como “Don Pío”, “Calixto”, y 
“Gordito Relleno”, fue cofundador junto a Conti y 
Giner de la revista “Tio Vivo” en el año 1957, al mar-
gen de Bruguera. Para la misma creó “la familia Pi”. 
La revista, fundada a modo de cooperativa, cerró 
por problemas económicos y poco después entró 
de nuevo en Bruguera, donde destacó con perso-
najes como “Pepe el hincha” y “Pitagorín”.
Vicente Roso Mengual nació en Vinaròs el 15 de 
abril de 1920. Formado en la escuela de dibujo de 
Madrid, en 1947 empezó a colaborar con la edito-
rial Plaza, donde creó al personaje “Florita”, el cual 
dio origen en 1949 a la revista femenina del mismo 
nombre,  la cual fue un éxito de ventas en toda Es-
paña. En el año 1956 abandonó “Florita” para de-
dicarse a la ilustración, contratado por las mejores 
editoriales de la época como Bruguera, Thoray o 
Busquets. A mediados de los años 1960 se dedicó a 
la realización de postales navideñas como director 
artístico de “Áncora”, siendo reconocido por ello a 
nivel internacional. Dedicado a la pintura, falleció 
en Barcelona en 1996. Su trayectoria se puede se-
guir con los estudios y excelente colección particu-
lar de D. Agustín Delgado. 
(*) Sus andanzas han sido plasmadas en el libro-
comic “El invierno del dibujante” del valenciano 
Paco Roca, de Ed. Astiberri.

Alfredo Gómez Acebes
Los pioneros del TBO: Unos creadores de nuestra comarca
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“Vinaròs crida i crida molt més que mai,
 lo dichós crit de :
 Visca Sant Sebastià!”
 Aquesta història comença fa 400 anys, 
quan el Comte Virrei de Nàpols, va donar 
la relíquia a Vinaròs, a causa de la salvació 
d’una tempesta. Des d’aquell dia, cada 20 
de gener pugem a l’ermita. Però per a mi 
pujar a Sant Sebastià, és més que allò de 
pujar de festa i romeria. És un sentiment, 
una il·lusió, una esperança per saber tot 
allò que va passar.
Mai podré oblidar aquell dia 19 de Gener, 
quan la música gelada però apreciada de 
Carles Santos em va espantar però també 
emocionar. Cesc Gelabert va fer una ac-
tuació màgica, ens trobàvem com en un 
espectacle on nosaltres érem els actors. 
La relíquia va ser passejada per Vinaròs, 
des que les petites mans de Maria van do-
nar la relíquia a un organitzador. Però tots 
anàvem com a bojos. Tots teníem un ma-
teix sentiment. Com dir-ho d’amor a Sant 
Sebastià. Pep Cortés en les seves 4 parades, 
va explicar miracles que jo ja no recordava.
L’arxiprestal estava de gom a gom. 
Hi havia un silenci sepulcral, amb les 
meravelloses veus que cantaven el “Te 
Deum” i l’orgue Juan que ens va impactar.
Unes hores més tard, em vaig despertar; 
però la veritat no m’importava alçar-me a 
les 3 :00 h em sentia cridada.
Encara recordo com anava vestida, amb 
gorro, guants i bufanda tota amb un 
color magenta. Amb la torxa i cap amunt.

Era una matinada, amb un poc de “xis-
peig”; però tots amb devoció conti-
nuàvem en la nostra direcció.
De sobte, vaig vore una onada de foc, 
que anava venint cap a mi, i tots cridant 
dèiem: VISCA SANT SEBASTIÀ!
L’ermita es veia de lluny, blanqueta i 
lluminosa sobre un puig. Un poc més a 
prop també s’observava en la matinada, 
lo tio Gori i la tia Caballera, estaven 
allí enmig del silenci. Com més amunt 
arrivaba; més sentia “xoc xocorroc xoc 
xoc”, les camaraes, que bé van ballar!
A la vesprada vaig tocar amb la banda i 
amb un do, re i la de les campanes, tot es 
va acabar.
Em va fer pena que tant prompte s’acabés. 
Però aquest record que tinc al cap no me’l 
podrà esborrar ningú, encara que passen 
quatre-cents anys més. Era un somni fet 
realitat. I és que Sant Sebastià va fer un 
miracle, i ara serem llegenda per sempre.
Finalment dir Gràcies a tothom, per con-
vertir aquest fet en un acte més que reli-
giós. Vam poder gaudir de tot: la música, 
les torxes, les campanes, les poesies, les 
misses, les revistes, les escultures, l’olleta, 
les conferències…
Gràcies a tothom. Gràcies…Vinaròs.

Marina Valls Fernández
2on Eso . Col·legi Ntra.Sra de la Consolación 

Com has viscut el 
iv Centenari?

Primer premi concurs de redacció que 
per Sant Antoni convoca Caixa Vinaròs
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 Associació Cultural Jaume I 

CULTURA

Enguany va ser Vilafranca del Penedès la 
ciutat escollida per celebrar l’assemblea 
que anualment organitza el TIC (Tradicions 
i Costums). La reunió, presidida per Toni 
Ayala, president del TiC va ser moderada en 
tot moment per Ivan Capdevila, d’Òmnium 
Cultural.
Es va insistir molt, en la importància que 
l’Assemblea sigue itinerant, encara que es 
duguin a terme les reunions comarcals o 
locals necessàries, per a poder enllestir els 
petits detalls que l’Arribada de la Flama pu-
guin generar.      
De Vinaròs  van ser tres les entitats que van 
acudir a la reunió, el que demostra l’interès 
que el tema suscita a la nostra població, 
cosa que ens anima en la portada de la nos-
tra Flama, i demostra una vegada més que 
les nostres tradicions i els nostres costums 
estan per damunt de qualsevol imposició, 
sigui de qui sigui. Segons deia Toni Ayala 
aquestes imposicions fan que tradicions an-

cestrals com encendre focs en una nit deter-
minada puguin ser prohibides per unes lleis 
foranes i absurdes, i molt sovint justificades 
amb l’excusa del perill que pot significar 
l’encesa d’una foguera. Cal foragitar o apar-
tar del nostre tarannà tot allò que justifiqui 
el que és injustificable i que cal per damunt 
de tot la unitat de tots i de totes.  Finalment 
va reblar el clau afirmant que no es pot pro-
hibir una part de la nostra cultura com són 
les fogueres de Sant Joan i el foc en general, 
com ja feien els nostres avantpassats, cele-
brant amb foc i flames tots els equinoccis de 
l’any. Tradició potser mil·lenària.   
Al nostre poble, ja són 39 els anys que ininte-
rrompudament la Flama arriba al nostre po-
ble, i sense cap dubte, va ser el primer poble 
del País Valencià en rebre-la.  
En fi, una reunió que va reunir prop de 50 
entitats d’arreu dels Països Catalans i que va 
posar en evidència l’estima que hi ha a tot 
arreu per les nostres costums i tradicions.

Assemblea  de la Flama  del Canigó 

agenda 
cul-
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El pasado domingo 28 de 
febrero, la Academia Locura 
volvió a poner en escena el 
espectáculo Locura… 
Tu nuevo musical, esta vez 
en el Palau de Congressos de 
Peníscola y a beneficio de la 
Asociación Española Contra 
el Cáncer. 

Locura 
vuelve a 
homenajear 
al musical en 
Peníscola

MOLTES GRÀCIES
 
"Des de la Delegació de la ONGD 
DELWENDE "AL SERVEI DE LA 
VIDA" de Vinaròs volem agrair 
públicament a l´Acadèmia de 
ball "LOCURA"  i a tots els seus 
membres,  la seva desinteres-
sada col·laboració amb la nos-
tra ONGD, amb el meravellòs 
espectacle "GREASE" que van 
oferir els dies 22 i 23 de gener a 
l'Auditori Municipal.
 
Amb la seva generositat ens 
ajuden a portar endavant els 
nostres projectes en favor dels 
més necessitats arreu del món".  
 
Salutacions
 
Delegació Local Delwende 
al servei de la Vida
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PESCA

Andrés Albiol Tauró blanc punxegut

En castellà és conegut com “jaquetón picudo” i “tiburón de aleta 
negra”, en anglès “skinner shark”, i en francès “requin tisserand”. El 
seu nom científic és Carcharhinus brevipinna. 
Este esqual pertany a la gran família dels galeidos. Té un cos 
fusiforme, cilíndric. El crani d'una sola peça i la mandíbula 
superior no soldada. La boca és gran, ínfera, arquejada, amb plecs 
labials. El morro llarg i apuntat. Les solapes nasals triangulars i 
baixes. Ulls xicotets amb membrana nictitant, o siga, un tercer 
clacat. Sense espiràcles. Al voltant de 16 dents tallants i ganxuts 
en cada mandíbula, amb cúspides estretes i els superiors un poc 
serrats. Elasmobranqui, amb cinc obertures branquials laterals. 
Sense bufeta natatòria.
Té dos aletes dorsals, sent la primera major. Les escapulars són 
llargues. Les pelvianes reduïdes. Una anal. I la cua heterocerca, 
sense quilles laterals en el peduncle.
És un peix amb esquelet cartilaginós.
La pell suau al tacte dirigit cap enrere, ja que està composta per 
denticles cutanis que cobrixen tot el cos, incloses les aletes.
És d'una coloració grisa terrós pàl·lid, amb reflexos bronzins. El 
ventre blanquinós. La seva principal característica és l'extrem de 
totes les aletes amb taca negra, excepte les pelvianes.
La seua talla màxima és de 2,80 m. sent la femella la major.
La seua longevitat és almenys de 30 anys.
Per a la seua reproducció la fecundació és interna, el mascle té 
l'òrgan doble de copulació com a part de les aletes ventrals. És 
vivípar plaent. Els alevins es nodrixen en el cos de la mare, per 
donar llum de 12-15 mesos donar a llum de 3 a 15 cries. Viuen 
en alta mar en aigües càlides i temperades. En el Mediterrani a 
diferència de mars amb litorals d'esculls, no s'acosten a la costa. 
Són migradors estacionals. Formen bancs. Voraç i carnívor. 
S'alimenta de cefalòpodes, bonítols, arengs, tonyines, etc. 
Darrere de localitzar a un cardumen de víctimes, pot atacar a 
soles o en grup amb una peculiar tècnica. Per a això arremeten 
a les preses des de baix, per a acabar botant fora de l'aigua. Pot 
arribar al canibalisme quan tenen fam i un d'ells està ferit.
No és perillós per a l'home.
Es pot capturar rarament a l'arrossegament, tremall i palangre 
d'altura. D'escàs valor comercial per la nostra zona. En canvi en 
altres llocs les seues carns són consumides fresques i salades. Per 
a fer la seua sang isotònica amb l'aigua del mar acumulen urea, 
d'ací l'olor amoniacal, que desapareix amb la cocció. De les seues 
pells s'elabora cuiro. Del fetge oli. I les seues aletes són assecades 
i consumides en països orientals en la preparació de sopes, etc. 

Se levó la veda de cerco
El pasado martes día 1 se levantó la parada biológica de esta pesquera, para poder 
faenar una campaña de diez meses seguidos.
Esta semana el estado de la mar comenzó con vientos secos de mistral, dificultando 
a varias modalidades.
Los barcos de arrastre faenaron los cinco días hábiles. Las extracciones resultaron 
variadas y normales. Las cotizaciones medias fueron; langostino a 35 €/Kg., calamar 
de 12 a 17 (según tamaño), pescadilla de 5 a 9, salmonete a 8, miseria y s. punxa a 9, 
rape de 4 a 8, caracol a 7, galera de 3 a 5, móllera, caballa, rubios, burros, bacaladilla 
y aranya a 3, pulpo blanco y congrio a 2, morralla de 1 a 2.
La flota pesquera compuesta esta temporada por tres traíñas, en un principio no 
se pudieron hacerse a la mar a causa de los fuertes aires del noroeste que azotaron 
nuestro litoral.
Los artes menores unos trasmalleros pescaron a medias cerca de la costa sepia 
a 9 €/Kg., tigre a 8 y Mabre a 7. Muchas se dedican al lenguado a 16 y raya a 3. 
Varios pescan pagel de 5 a 15 y corva a 3. El xarcier del gran fondo rocoso operó la 
mitad de jornadas y pilló langosta a 40, bogavante a 25, gallineta a 18, pargo a 16 
y mamona a 3. 
Un marrajero arribó de alta mar de pescar con este arte de anzuelos, con 25 
ejemplares de pez espada, de 12 a 50 Kg., la pieza en bruto. Se subastaron a 9 €/Kg.

La pesca de la “femella” 
Es un sistema de pesca muy fácil para capturar sepias machos. Normalmente los 
pescadores saben que a partir de finales de diciembre, si el mar está en calma 
como en les mimbes del gener, etc., estos cefalópodos se acercan al litoral para 
efectuar las funciones reproductivas. Entonces el pescador tiene que procurarse 
de una sepia hembra viva, que a buen seguro habrá sido atrapada con red de 
trasmallo. Luego le engancha en el extremo de atrás del cuerpo un anzuelo 
atado a un hilo de nylon, y con una barquita o bote navega muy lentamente 
próximo a la orilla de playas o roquero, para que la sepia pueda nadar bajo 
la superficie del mar, entre aguas, los 2 ó 3 m. de suelta. Y como los machos 
sienten en ésta época del año una fuerte atracción por las hembras, cuando las 
ven pasar salen de sus escondrijos semienterrados en la arena, entre las rocas, 
etc., y se abalanzan sobre ella para acoplarse e intentar copular. Entonces el 
pescador percibe que el hilo se tensa o balancea y comienza a cobrarlo a bordo. 
Casi a flor de agua ve como suben macho y hembra abrazados de los tentáculos 
por la cabeza, y es cuando con un salabre saca a la vez los dos del mar, para 
dejar el macho en el bote y volver a tirar la hembra al agua para que exhiba sus 
encantos y atraiga a más pretendientes.  Antaño era frecuente ver a marineros 
viejos con un botecillo bogando cerca de la costa rocosa o la escollera portuaria, 
pescando a la ‘femella’. Ahora mas bien es utilizada por pescadores deportivos.  
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Club de Judo & JJ Vinaròs

ESPORTS

Gaspar Redó
C a p  d ’e s p o r t s

Provechosa jornada 
para nuestro deporte El sábado 29 de enero en el 

poli "Chencho" de Castelló 
se realizó el 1er. Campeo-
nato Provincial de judo, el 
único competidor por parte 
del club de judo Vinaròs  hizo 
una excelente competición 
ganando con mucha destre-
za a sus seis rivales y consi-
guiendo el 1er lugar medalla 
de oro. 
Enhorabuena al campeón.

El passat 23 de gener, Albert Castañeda –categoria 
infantil- va acudir a la Piscina Poliesportiu de 
Benimàmet (25m. i 8 carrers), dins del marc de 
la Fase Territorial per competir al IX Campionat 
d’Espanya de llarga distancia junt en 40 nadad@
rs de 13 clubs de la Comunitat Valenciana.
La prova, que consisteix en nedar 2.000m. la 
categoria infantil, i 3.000 la sènior i l’absoluta, 
és classificatòria per al campionat d’Espanya de 
llarga distància.  En aquesta  prova és requisit 
indispensable per a poder participar disposar 
d’un dels 8 millors temps de 1.500 i 800 lliures 
per sexe i edat.
Albert Castañeda es va classificar per marca, i tot 
i no ser la seua disciplina, va quedar 9è infantil 
en un magnífic registre de 24:00.56.  Aquesta 
prova li serveix de preparació per als campionats 
autonòmics i nacionals.

NATACIÓ.  Club Natació Vinaròs-Cala Montero

Resultats:

C.T.T. Vinaròs A  Alberto Informàtica     3      
C.T.T. Ulldecona A                                  2
  
 C.T. Taula Vinaròs B                               4
 C.T. Taula Sant Jaume                           1

C.T.T Cicles Fandos Vinaròs                  5
C.T.T  Reus                                             0                                             

El C.T.T. Alberto Informàtica Va donar la sorpresa 
al imposar-se a un equip potent com l’Ulldecona, 
4rt en la classificació. Ernesto va aconseguir els dos 
punts, remuntant un 0-2 en contra davant Nando, 
partit molt disputat amb punts espectaculars. Sorrín 
va perdre un punt i la parella de dobles Alberto/
Ernesto quasi dobleguen als jugadors falduts. 
Enhorabona per aquesta victòria! Endavant...que 
això funciona!
El C.T.T Vinaròs B  va imposar-se a un lluitador Sant 
Jaume que no va poder davant els jugadors locals 
Guillem, aconseguint 2pts, i Constantin 2pt. L’únic 
punt se va perdre en el doble per la mínima. Aquest 
equip, liderat per Paco Zaragozá, va 1er en aquest 
grup, que seguint amb aquesta actitud de bon joc, 
podrien pujar de categoria. Ànim i esforç, que tots 
estem pendents d’aquest moment!
El C.T.T. Cilcles Fandos Donà també la sorpresa 
aquest jove equip al imposar-se amb contundència 
al club tarragoní. Van jugar Erik Serra i Alex 

Pastor, dos joves benjamins amb una il·lusió i una 
trajectòria immillorable, ja que mostren un gran 
nivell per l’edat que tenen i esperem siguen un dels 
futurs grans jugadors del tenis-taula Vinaròs.
Cal destacar també a Rafa Zaragozá ( jugador de 
l’Amposta) que està tenint una bona actuació davant 
figures de primera categoria, ja que els resultats 
positius estan arribant a causa de l’entrenament 
que s’està desenvolupant. Enhorabona i seguirem 
a l’expectativa de més bons resultats.  
Recordar que el partit ajornat del Vinaròs A 
contra Vinaròs B, se jugarà el dijous a les 21.30h. 
Els enfrontaments habitualment son a Vinaròs 
divendres 21.30h, al gimnàs del col·legi San 
Sebastià de Vinaròs.
Esperem la vostra col·laboració i assistència, 
Gràcies.

TENIS TAULA.  Club de Tenis  Taula Vinaròs

El éxito en fútbol de la pasada jornada 
deportiva no pudo repetirse y solo se 
centró en la trabajada y justa victoria del 
primer equipo del Vinaròs CF en el Nou 
Estadi de la Ciutat Esportiva ante el CF 
Catí, segundo clasificado en el encuentro 
correspondiente a la jornada de liga de 
la Primera Categoría Regional, lo que 
hace al equipo que prepara Santi Forner 
líder indiscutible de la competición y 
máximo aspirante al título.
El conjunto juvenil-A del Vinaròs CF no 
tuvo suerte y, a pesar de realizar un serio 
partido, sucumbió en la Pobla de Farnals 
por un injusto 4-2 ante el equipo local. 
También los veteranos del Vinaròs CF se 
tuvieron que conformar con un empate 
a dos goles en el terreno de juego del 
duro Jesús y María, que solo se dedicó 
a dar patadas y utilizar la violencia como 
mejor arma.
Otro importante éxito nos lo dio en 
fútbol sala la espectacular victoria del 
FS Llangostí Vinaròs a costa del fuerte FS 
Cullera por 3-1.
Por último, hay que destacar en ba-
lonmano las magníficas victorias del 
equipo sénior y juvenil del CB Vinaròs. 
El primero vapuleó a CB Port Sagunt por 
37-22 y los juveniles ganaron por 31-29, 
también al Port Sagunt.
Enhorabuena a todos y a seguir luchando.

JUDO.  Club de Judo & JJ Vinaròs

Albert Castañeda al IX Campionat 
d’Espanya de llarga distància en piscina

1º competición provincial de judo- benjamines/alevines y cadetes

Sorpresa del C.T.T. “ Alberto Informàtica “
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Rafa Marcos

Paso de gigante

FUTbOL.  Primera categoría Regional

ESPORTS

VINARÒS C.F.: Peinado, Pedro, Oscar, Alex, Wifredo (45’ 
Edu Aguilar), Alberto, Nacho (72’ Folch), Ernesto, Sergi (76’ 

Victor Pla), Espinosa (87’ Marcos), y Agus.
C.D. CATÍ: March, Del Río (Carlos) Vicente, Raúl, Ismael 
(Adrián) Giner (Iván) Botella, Mohedo, Kike, Eixarch, y 

Chema. 
Goles: 1-0 min.65 Agus; 2-0 min. 89 Edu

Árbitro: Cardo Torrejón. Sacó amarillas a los locales Alex 
Bueno, Wifredo, Ernesto y Espinosa y a los visitantes 

Mohedo, Vicente, Del Rio, Iván, Carlos y March. Expulsó a 
Raúl y Botella.

Gaspar Redó

Gaspar Redó

Gaspar Redó

2
0

VINARòS CF

CF CATí

El Vinaròs, lanzado de cara al título

Si bien no era un partido definitivo, sí lo era vital pues 
iba a marcar un antes y un después. Una victoria de 
los del Santa Ana hubiese significado cambio de po-
siciones entre ambos en la tabla y un ajuste mayor y 
un plus añadido de emoción a la competición. Con la 
victoria albiazul se amplía la ventaja sobre el segundo 
a cinco puntos más el average y el colchón de puntos 
es importante, no definitivo porque aún quedan 13 jor-
nadas por delante y los cambios y resultados a veces 
sorprendentes se van a seguir produciendo. Hay que 
seguir paso a paso, algún día se hará un pasito hacia 
delante, otro partido el paso se dará hacia atrás y esta 
pasada jornada el paso se ha dado de gigante. Paso de 
gigante porque se ha vencido a un rival directo, todos 
los partidos valen 3 puntos pero no siempre tienen el 
mismo valor. Por ejemplo si de los dos partidos segui-
dos en casa (el que ya se ha jugado ante Catí y el de este 
domingo contra el San Pedro) se perdiese uno, de cara 
a la clasificación no tendría el mismo significado ya que 
de haber perdido frente al Catí se hubiese perdido el 
liderato y en caso de perder este domingo (esperemos 
que no sea así y la victoria se quede en casa), seguiría-
mos en lo más alto de la tabla. Para mí el Catí ha sido el 
mejor equipo que ha pasado por aquí en todo lo que 
llevamos de la competición. Esta vez sí se demostró el 
porqué de ambos en lo más alto. Los locales salieron 
con un once de contención por respeto al centro del 
campo rival, digno de un equipo puntero de categoría 
superior. Esto hizo que los visitantes tuvieran sus op-
ciones, la más clara una falta botada por Kike desde la 
frontal diese en el larguero tras tocar el portero albiazul. 
En la reanudación el panorama cambió por comple-
to y los langostineros fueron superiores en todo este 
periodo, la incorporación del nuevo refuerzo albia-
zul fue notoria ya que dio la profundidad necesaria 
que no hubo en el primer acto y atesoró una enorme 
calidad marcando el tiempo de partido y nutriendo 
de balones a los puntas con una gran visión del jue-
go. Firmó un gran debut con un gran gol de falta, 
eso sí, le falto ritmo y debe mejorar físicamente con 
el paso de los partidos y entrenos. 
Al colegiado que repartió errores, se pidieron una 
mano en cada área, pitó un dudoso fuera de juego 
a los visitantes y anuló un  gol a los locales, le vino 
grande el partido.
La semana pasada por falta de tiempo y de espacio se 
quedaron dos pinceladas en el tintero, ahora ya son co-
nocidas, Ernesto ya jugó sus primeros minutos tras la 
lesión y este partido ya lo jugó al completo y el fichaje 
de Edu Aguilar. Otro punto que destacaría y que qui-
zás ha pasado desapercibido para muchos es lo que yo 
califico también como una recuperación y me refiero a 
Agus, lesionado en pretemporada debutó participan-
do unos minutos ante el Sant Mateu, ahora se encuen-
tra en plena forma y vuelve a ser decisivo y tras marcar 
su primer tanto hace tres jornadas ante el Xert, esta se-
mana abrió el marcador tras una gran jugada personal 
arrancando desde su propio campo y marchándose de 
cuantos le salían a su paso marcando un gol de TV.
Por su parte los dos juveniles perdieron, el “B” en casa 
(con 3 expulsados) y el “A” fuera. Este fin de semana el 
primer equipo y el juvenil “B” repiten en casa y el juvenil 
“A” fuera. San Pedro “B”, Vall d’Alba “B” y Puçol “A” son res-
pectivamente los rivales.

Sesenta y cinco minutos tardó el equipo local 
en romper la férrea y dura defensa del equipo 
contrario que con mucho orden aguantó las 
embestidas de los jugadores que prepara 
Santi Forner. La entrada del nuevo fichaje al 
terreno de juego en el segundo tiempo Edu 
Aguilar fue decisiva y el Vinaròs volvió a ser el 
de las grandes tardes de fútbol destrozando 
a su rival con dos magníficos goles a cargo de 
Agus y del mismo Edu.

Partido disputado de poder a poder entre 
dos equipos con distintas características 
de juego. Los locales con menos técnica 
emplearon su fuerza física rayando 
muchas veces una dureza extrema que 
no era castigada por el árbitro, por lo que 
los jugadores que prepara Diego Roa 
tuvieron que emplearse a fondo para no 
salir lesionados, por lo que no arriesgaron 

y a pesar de disfrutar de más ocasiones 
que su contrario al final se conformaron 
con el reparto de puntos. Marcaron los 
goles Hallado y Vázquez.
Jugaron por la AV Vinaròs CF: J.Piñana, 
Cristina, Romeo, Simon, Angel, Luis Carlos, 
Erneste, Sañva, Hallado, Diego, Jesús, 
Mincho, Anibal, Toni, Vázquez, Casanova, 
Claudio, Emilil, Benja y J.Piñana.

FUTbOL.  Campeonato Regional Juvenil

FUTbOL.  Campeonato Veteranos Catalunya Sud

El juvenil vinarossenc mereció mejor suerte

No pudo puntuar el equipo juvenil del 
Vinaròs CF a pesar de jugar un aceptable 
encuentro en la Pobla de Farnals donde 
dominó durante muchos minutos a un ri-
val que tuvo la suerte de cara llevándose al 
final de forma inmerecida los tres puntos.

Los goles del conjunto que prepara el 
míster Rafa Barberá fueron conseguidos 
por Cristian y Nestor. Jugaron: Conrad, 
Cristian, David, Martín, Drago, Néstor, 
Carlos, Kiko, Kevin, Pau y Marc. En el 
segundo tiempo salió a jugar Bryan.

4

2

2

2

CFP FARNALS

AV JESúS I MARIA

VINARòS CF

AV VINARòS CF

Empate con sabor a victoria
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32 25
ESCUELA RANGERS CLUB BAMESAD-COCEMFE 

MAESTRAT

ESPORTS

Castelló acollí diumenge pasat els millors 
especialistes del Camp a Través de la Comunitat 
Valenciana, amb motiu de la celebració del 
Campionat Autonòmic Individual de Cross i 
la 32a edició del Cross Ciutat de Castelló. La 
competició tingué lloc en l'habitual circuit de 
la Pineda del Grau de la capital castellonenca, 
a més d'atorgar els títols de campions de la 
Comunitat, fou l'última prova puntuable del 
Circuit de Cross de la Federació Valenciana 
(per a categories federades) i es classificaren 
els millors per a la selecció de la FACV que 
competirà en el Campionat d'Espanya de Camp 
a Través de la RFEA i que tindrà lloc en Haro el 
27 de febrer.
Pel Club Esportiu Aigües de Vinaròs foren 3 
els atletes que participaren i el resultat més 
destacat una altra volta fou per a la cadet 
Carla Masip Gimeno que va pujar al podi 
penjant-se la medalla de plata al acabar 2ª en 
un temps de 3'36”, també van participar en 
la prova infantil masculí Alejandro Sanchez 
Bosch que va finalitzar en la 20ª posició i el 
promesa Sebastian Fontanet Gasulla que va 
acabar 18è.

El domingo 30 de enero el equipo de básquet 
del Club deportivo BAMESAD se desplazó al Pa-
bellón Polideportivo de la Malvarrosa de Valen-
cia, para jugar un partido de baloncesto en silla 
de ruedas. Una vez más, hubo una asistencia de 
público muy aceptable, lo cual, todos aquellos 
que nos dedicamos al deporte adaptado, agra-
decemos. El partido fue entretenido pero falto 
de ritmo por ambos equipos. El Club BAMESAD, 
como suele ser habitual, comenzó el partido 
muy frío, sin anotar prácticamente ni un solo 
punto en los dos primeros períodos. Nervio-
sos y perdidos por la cancha, dejaron transcu-
rrir los veinte primeros minutos. Fue a partir del 
tercer cuarto cuando despertaron y redujeron la 
gran ventaja con la que se habían colocado en el 
marcador el equipo de la escuela de básquet de 
los Rangers, 12 puntos arriba. Al finalizar el tercer 
cuarto la diferencia era tan solo de cuatro puntos, 
20-16. En el cuarto período el Club BAMESAD tuvo 
infinitas oportunidades, no solo de empatar el en-
cuentro sino de ponerse por arriba en el marcador, 
pero sus tiros no encontraban el aro. Pasaban los 
minutos y el acierto desesperante de cara a ca-
nasta de los Rangers, fue minando el ánimo de los 
nuestros, aunque a decir verdad, lucharon hasta el 
último segundo del partido. Es lamentable que el 
Club BAMESAD no culmine sus jugadas en canasta, 

son numerosas veces las que lo intentan, pero con 
escaso acierto. Los 25 puntos marcados pudieron 
ser el doble si hubiesen tenido un poquito de 
suerte. Para encestar cuatro puntos, lanzaron ca-
torce veces a canasta, así es imposible poder ga-
nar un partido. Es de justicia decir y resaltar que 
este equipo nuestro cada día juega mejor y que, 
poco a poco, van asimilando los conceptos técni-
cos y todo aquello que hace referencia a la disci-
plina de equipo. En conjunto están realizando un 
buen trabajo con mucho esfuerzo y sacrificio, por 
todo ello felicidades y desearos muchos ánimos 
para que sigáis entrenando con fuerza, alegría y 
siempre positivos. El resultado final de 32 – 25, 
no refleja el buen juego desplegado por el equipo 
de básquet del Club BAMESAD en los 20 últimos 
minutos, otra vez será. 
Por ultimo comentar que este tipo de partidos los 
vamos a realizar a menudo, ya que el entrenador 
de la escuela de básquet del equipo de los Rangers 
nos ha propuesto que una vez al mes se realicen 
estos partidos que nos sirvan a los dos equipos 
para coger ritmo de juego, por lo que hemos 
acordado con él, que una vez al mes realicemos un 
partido, un mes en su cancha de la Malvarrosa y 
otro mes en la cancha de Vinaròs, por lo que desde 
estas líneas os animamos a asistir a ver y apoyar los 
partidos que se realicen en Vinaròs.

Partido de baloncesto en silla de ruedas

Rafael Mingo, entrenador del equipo básquet del club BAMESAD-Cocemfe Maestrat

Mª Jesús Pablo - Club Esportiu-Aigües de Vinaròs

ATLETISME.  Club Esportiu Aigües-Vinaròs bAMESAD.  Club Bamesad de Cocemfe Maestrat

FUTbOL SALA.  Llangostí de Vinaròs F.S.

Campionat autonòmic 
de cross al Grao de 
Castelló 31/01/11

Partido muy igualado el que se disputó este sába-
do en Vinaròs. La primera parte terminó con 1-0 a 
pesar de que el Cullera tuvo varias ocasiones cla-
ras de marcar.   
La segunda parte  fue más de lo mismo, con los 
dos equipos creando varias situaciones de gol, 
pero que los locales fueron más efectivos de cara 
a puerta.     

Con el 2-0 el Cullera a falta de 3 minutos sacó 
portero jugador, que le sirvió de poco a pesar de 
crear varias situaciones de gol que fueron desba-
ratadas por la gran actuación de Raul que fue el 
héroe del partido.  
Con esta victoria el Llangostí alcanza la cuarta 
plaza en la tabla clasificatoria, después de cuatro 
partidos imbatido.

Partido muy igualado que resolvió Raul

3 1
LLANGOSTí DE 

VINARòS
CULLERA F.S. 

Futbol sala sénior
1a nacional-B  jornada 14, grupo 14.

El Llangostí presentó el siguiente equipo, 
Raul-Agus-Migue-Kevin-Jony-Héctor-Wilson-

Esteban-Parra-Navarro-David.  
Los goles del Llangostí: Jony, Migue y Héctor. 
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TENIS.  Club de Tenis La Closa

ESPORTS

Durante el mes de enero se han solapado dos tor-
neos de tenis, por un lado el Terres de l'Ebre, en 
su última etapa que se está celebrando en el Club 
de Tenis Serramar de Sant Carles de la Ràpita, y 
también la primera etapa del Circuito Catval que 
se disputa en el Club de Tenis Benicarló.
Una vez más los alumnos vinarocenses del Club 
de Tenis La Closa están demostrando con sus bri-
llantes actuaciones el alto nivel que atesoran y 
alcanzando ni más ni menos que veinticuatro de 
ellos las semifinales.
En Serramar: Xavi Gaseni, Joan Ferreros, David Lo-
zano, Alvaro Fuster, Alín Conduzachi, Esperanza 
Franco, Joana Miralles, Gerard Redó, Mark Zara-
goza, Martí Esteban, Carolina Plaza, Lara Cruselles, 
Ramón Fuster, Rubén Cerdá, y Cristian Calduch, 

en sus correspondientes categorías.
En Benicarló: Mencía Franco, Joana Miralles, Iago 
Calduch, Alvaro Fuster, Berta Febrer, María Redó, 
y Juan Miralles.
Ultima hora
En la primera etapa del Catval de Benicarló ya han 
logrado su pase para disputar la final: Joana Mira-
lles, Iago Calduch, Berta Febrer, y con mención es-
pecial para Juan Miralles (Polet), que se encuentra 
en la final del absoluto, derrotando en semifinales 
al buen jugador benicarlando Demetrio Peña por 
6/3 – 6/4.
En próximas ediciones les tendremos al corriente 
del desenlace de estos encuentros donde partici-
parán veinticuatro de los alumnos vinarocenses 
que dirige Vicente Mayola.

Gran victoria la que vivimos el sábado en el 
pabellón polideportivo de Vinaròs, en el que se 
enfrentaba el equipo local contra el Port de Sagunt. 
Partido importante ya que hay que conseguir la 
máxima cantidad de puntos posibles para afrontar 
la segunda fase con opciones de conseguir ese 
deseado ascenso.

El partido empezó con un Vinaròs enchufadísimo, 
debido en parte, a que su entrenador, Rafel 
Valdeperez, consiguió dar con la tecla que se llevaba 
buscando desde hace tiempo, con una defensa 
fuerte acompañada de rápidas transiciones de 
ataque el equipo local consiguió un parcial de 10-1 
que ya fue una losa para el Port de Sagunt. A partir 
del minuto 15 de la primera parte, y gracias a este 
parcial, el entrenador del equipo langostinero pudo 
empezar a rotar a sus jugadores y dar más minutos 
a los jóvenes chavales que suben de la cantera, y se 
llegó al descanso con un resultado de 19 – 12.
En la segunda parte, el partido siguió con las 
mismas pautas de la primera, defensas fuertes 
del Vinaròs acompañadas de buenas acciones de 

ataque que hizo que todo el partido fuese bastante 
cómodo para el Vinaròs. Finalmente el partido 
concluyó con un resultado de 37-22.
Parece que el juego del Vinaròs, va “in crescendo” 
a medida que avanza la competición, y eso es un 
buen síntoma de cara a la segunda fase.
Este domingo el Vinaròs se desplaza a València, 
para finalizar la primera fase contra el Pilar A, 
partido muy importante por los puntos en juego 
y por las sensaciones de cara a esa segunda fase.
Hay que destacar que antes del partido del equi-
po sénior jugó su partido el equipo juvenil, tam-
bién contra el Port de Sagunt, consiguiendo una 
victoria y manteniéndose así en la segunda posi-
ción de la tabla.

Intratables
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HANDbOL.  Club Balonmano Vinaròs

Victoria contundente!
Javi, Marc, German ( 
porteros ), Carlos (4), 

Eddy (7), Marc Ferre(5), 
Alex(5), Nahuel(7), 

Serrano, Vlad(3), Miguel 
Angel(1) y Martorell(5).

37 22
C.BM.VINARòS C.BM.PUERTO DE SAGUNTO
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La regidoria de Benestar Social informa:

Programa Bo Respir  
Objecte
L’Ordre de 29 de desembre de 2010 de la Conse-
lleria de Benestar Social regula i convoca el Pro-
grama Bo Respir per a l’any 2011. Es tracta de 
la convocatòria d’ajudes destinades a finançar 
distintes modalitats d’estades de caràcter tem-
poral o no permanent en residències de terce-
ra edat durant l’any 2011, quan per necessitats 
que afecten les persones majors o els seus cui-
dadors familiars, les persones majors necessiten 
l’atenció en un centre especialitzat que substi-
tuïsca les cures que, de forma habitual, es pres-
ten i/o es reben en l’àmbit familiar.
Quan una persona major acredite esta necessi-
tat i no dispose de mitjans econòmics suficients, 
la Generalitat li proporcionarà una ajuda per al 
pagament de l’estada. L’import de l’esmentada 
ajuda estarà determinat en un o més bo, la 
quantia dels quals consistirà en la diferència en-
tre el que pot pagar a càrrec dels seus ingressos 
i l’import de l’estada en el centre que trie per a la 
seua atenció segons la classe i modalitat.

Modalitats de bo respir
S’establixen les següents modalitats que, per 
a la millor diferenciació i identificació per part 
dels interessats es denominaran amb colors:

1.- Bo respir mensual o bo verd. Consistirà en 
un bo per a l’estada durant un mes consecutiu 
en una residència de tercera edat quan, per 
necessitats sanitàries o socials, la persona 
major necessite l’atenció integral en un centre 
especialitzat. Els bons verds podran fer-se 
efectius, a elecció de l’interessat i d’acord amb 
el centre triat, durant un mes natural o bé de 
data a data en dos mesos consecutius, sempre 
que el seu gaudi es realitze amb anterioritat al 
31 de desembre de 2011.

2.- Bo respir dies o bo blau. Consistirà en 20 
bons diaris per a l’atenció en residències de 
tercera edat que podran fer-se efectius el 2011 
en les dates triades pels interessats. Estos bons 
podran fer-se efectius en les formes que els 
interessats trien com més adequada; durant 20 
dies consecutius o en dies agrupats, i en este 

cas el mínim serà de dos dies consecutius. Els 
bons blaus de residència es gaudiran al llarg 
de l’any 2011 en els dies triats pels interessats 
i d’acord amb els centres triats, entenent-se el 
seu gaudi en un horari que s’establix a partir de 
les 9 del matí del dia d’entrada fins a la mateixa 
hora del dia que de l’eixida.

3.- Bo respir cap de setmana o bo blanc. 
Consistirà en 12 bons per al seu gaudi en 
una residència de tercera edat, en els caps de 
setmana que l’interessat trie, d’acord amb 
el centre en què vaja a ser atés, a raó d’un bo 
mensual, si bé, per necessitats de l’usuari, el 
gaudi de  diversos caps de setmana podrà fer-
se efectiu en un mateix més. 

Termini de presentació de sol·licituds: 

Fins al 28 de febrer de 2011

Informació i tramitació:
Equip Social Base
Pl. de Sant Antoni, 19
Tel 964 45 00 75

Casal Jove informa:

INICI D’ ACTIVITATS/CURSOS

Us recordem que el Casal jove i les seves activitats, tallers i cursos estan dirigits a joves de 12 a 35 anys.

Les inscripcions es podran realitzar al Casal jove (divendres, dissabte i diumenge de 17.00 a 21.00h), a l’Oficina d’informació i turisme i a la Biblioteca municipal.

La Regidoria de Comerç de l’Ajuntament de Vinaròs i la Cambra 
de Comerç de Castelló us conviden a la jornada informativa sobre 
programes adreçats a l’empresa comercial, amb el següent programa:

15.30 h  Subvencions per al comerç excel·lent.
16.00 h   Diagnòstic del punt de venda i subvencions per a 
la innovació comercial.
16.30 h   Presentació del Directori d’Empreses de la Cambra 
de Comerç CASTELLÓ XXI, pàgina web i aparador virtual.

La jornada tindrà lloc el dilluns 7 de febrer a la sala d’actes de la 
Biblioteca Municipal.

DIES DESCRIPCIÓ HORARI LLOC/ PUNT DE TROBADA
Dissabte 5 de febrer Taller: “Habilitats socials” 10.00 – 13.00 Casal Jove (Antiga Biblioteca)

Dissabte 5 i 12 de febrer Taller: “Educar per prevenir drogodependències” 17.00 – 21.00 Casal Jove (Antiga Biblioteca)

Diumenge 6 i 13 de febrer Taller: “Aerosolgrafia aplicada. Graffittis en gorres.” 17.00 – 21.00 Casal Jove (Camí Carreró)

Divendres 18 de febrer Comença el Curs “Monitor d’oci i temps lliure” 17.00 – 21.00 Casal Jove (Antiga Biblioteca)

Dissabte 19 i 26 de març i 2 i 9 d’abril Curs: “Introducció a l’escalada” 17.30 – 20.30 Casal Jove (Camí Carreró)

Divendres 25 i dissabte 26 de març, 
divendres 1 i 8, i dissabte 2 i 9 d’abril Curso: “Introducció a la Llengua de Signes”

V 17.00 – 21.00

S 10.00 – 13.00
Casal Jove (Antiga Biblioteca)

Dissabte 7, 14 i 21 de maig Taller: “Saber parlar en públic” 10.00 – 13.00 Casal Jove (Antiga Biblioteca)

Con motivo del interés de la Concejalía de 
Agricultura de este Ayuntamiento en la 
confección de un listado de las Comunidades 
de Regantes existentes en el término municipal 
de Vinaròs, solicitamos a los Presidentes o 
Responsables de las mismas, nos faciliten los 
siguientes datos:
Denominación de la Comunidad de Regantes
Situación del pozo
Presidente
Responsable de la misma (si fuera persona 
distinta al Presidente)
Dirección de contacto
Teléfono de contacto

Concejalía de Agricultura informa:Concejalía de Agricultura informa:

Podrán presentar dicha in-
formación mediante:
Instancia presentada en los 
Servicios Técnicos del Ayun-
tamiento de Vinaròs (C/ San 
Ramón, 4 – 1º)
Fax al 964.40.77.06 dirigido a 
la Concejalía de Agricultura
Correo electrónico: 
cfabrega@vinaros.org
Gracias por su colaboración.



Tauler Municipal

32

5  febrer  2011

La Regidoria d’Indústria 
i Comerç informa:

FPA informa:

CURSOS D'INFORMÀTICA- 2n trimestre

Matins: Dilluns, dimarts i dimecres 
11.30 – 13.30 h
Vesprades: Dijous 17.30 – 20.30h

Av. Colom s/n (antiga escola S. 
Sebastià) 
Tel. 964 40 74 93 / www.epa.vinaros.es

Les accions susceptibles de suport són:
Comerç Innova
1. Modernització d’establiment. Adquisició 
d’equipament per a l’establiment comercial 
en, almenys, una de les següents matèries:
-Exposició, emmagatzematge i venda de 
producte
- Senyalització i identificació de l’establiment
- Informàtica per a la implantació de sistemes 
d’informació, gestió i comunicació. Es 
considerarà susceptible de suport la creació 
de pàgines web i se n’inclouran els programes 
i aplicacions.
- Sistemes de seguretat
- Accessibilitat
- Estalvi energètic
- Tractament de residus
2. Integració comercial. Recursos invertits per 
l’empresa per a la participació o accés a la forma 
associada o integrada, independentment de 
la forma jurídica que hi adopte, així com les 
inversions necessàries per a l’adequació de 
l’establiment comercial a este efecte. En este 
cas no caldrà acreditar preexistència.
3. Realització de diagnòstic de punt de ven-
da, que definisca les inversions i estratègies 
que han de portar-se a cap en l’establiment 
comercial per a millorar-ne la posició innova-
dora i competitiva en el mercat.
4. Innovació comercial. Realització de les 
inversions definides per un estudi diagnòstic 
de punt de venda.
Podran concedir-se suports de fins al 35%, 
amb el límit de 25.000 €, excepte per a les 
establides en l’apartat 3, per a les quals el 
suport serà de fins al 100%, amb el límit de 
1.000 €.
S’exigirà una inversió mínima susceptible de 
suport de 5.000 €, excepte per a les actuacions 
previstes a l’apartat 3.
Qualitat PIMES
1. Ajudes destinades a finançar les despe-
ses corrents d’auditoria i consultoria per a 
la implantació o actualització dels segells 
Comerç Excel·lent i Òptima Web en establi-
ments comercials i de normes de qualitat 
de les famílies UNE-EN-ISO 9000 I 14000.
L’ajuda serà de fins al 100% amb el límit de 
750 € per establiment.
Podran beneficiar-se d’estes ajudes les 
empreses que exercisquen o vagen a exercir 
l’activitat comercial a la Comunitat Valenciana, 
en alguna de les següents seccions, grups i 
classes de la Classificació nacional d’activitats 
econòmiques de 2009: secció G, excepte : 45.1, 
45.2, 46.1, 46.2, 46.35, 46.46, 46.6, 46.71, 46.72, 
46.75, 46.76, 46.77, 46.9, 47.26, 47.3, 47.73, 
47.8, 47.9 . No seran susceptibles de suport les 
activitats de reparació i manteniment.
El termini per a presentar-hi sol·licituds serà 
el comprés des de l’endemà de la publicació 
de la convocatòria en el DOCV número 6443 
de data 21 de gener de 2011 fins al dia 28 de 
febrer de 2011.

Més informació:
ADL-AFIC
Ajuntament de Vinaròs-3r pis. 
Tel. 964407700 (ext. 159 i 192) 

S’ha publicat l’Ordre per la 
qual es convoquen les ajudes 

Comerç Innova a la PIME 
comercial per a l’exercici 2011

CURS PERÍODE HORARI FORMADOR/A PREU

Edició de 
vídeo: Adobe 

Premiere

Del 9 de febrer al 
18 de març

Dilluns, dimecres i 
divendres

de 15 a 17h.
Eva Roig 34,50 €  

31,74 €*

Introducció a la 
informàtica 

(Grup E)

Del 17 de febrer 
al 24 de maig

Dimarts i dijous
de 15 a 17h. Míriam Buale

57,50 €  
52,90 €*

Introducció a la 
informàtica per 
a la gent gran 

(Grup F)

Del 25 de febrer 
al 9 de maig

Dilluns, dimecres i 
divendres 

de 9.15 a 11.15h.
Míriam Buale

Windows XP 
+ Word 2007 

(Grup C)

Del 23 de març al 
30 de maig

Dilluns, dimecres i 
divendres 

de 15 a 17h.
Eva Roig

Internet 
i correu 

electrònic
(Grup D)

Del 7 d’abril al 7 
de juny

Dimarts i dijous 
de 20 a 22h. Antonio Ferrero 34,50 €  

31,74 €*

CURSO DURACIÓN INICIO /FIN HORARIO FORMADOR/A LUGAR PRECIO

ALFABETIZA
CIÓN

40 h

8 de marzo/ 
19 de mayo

Martes y jueves 
de 18 a 

20h.
Pepi Queralt

Centro 
de FPA

10 €

NIVEL  1 
 Grupo C

23 de 
febrero / 8 

de junio

Miércoles y 
viernes  de 18 a 

19,30h.
Noemí Bericat

NIVEL  1
Grupo D

23 de 
febrero / 8 

de junio

Lunes y 
miércoles de 
20 a 21,30h.

M. José 
Almarcha

CEIP
NIVEL 2
Grupo B

15 de 
marzo/ 21 
de junio 

Martes y jueves
de 18.30 a 20h.

Mª José 
Almarcha

NIVEL 2 
Grupo C

4 de mayo/ 
11 de julio

Lunes, y 
miércoles 

de 20 a 22h.

Cristina 
Calderón

Centro 
de FPA

NIVEL  3  21 de marzo 
/ 6 de junio

Lunes y 
miércoles

de 18 a 20h.

M. José 
Almarcha CEIP

CURSOS DE CASTELLANO PARA 
EXTRANJEROS- 2º Semestre

Informació i inscripcions:
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ESQUELES

ESQUELES

Dr. Fleming nº 6 - 12500 Vinaròs
Tel. 964 45 00 85 Fax. 964 45 20 12
e-mail: webmaster@editorialantinea.com

» Impresión Offset de calidad

» Especialistas en impresión de revistas

» Servicio de impresión de plotter sin límite

Cartelería
Folletos publicitarios

Flyers
Papelería de oficina

Cartas, 1º y 2ª hoja de carta
Sobres
Tarjetas
Carpetas

Facturas y albaranes
Publicidad de puntos de venta

Loterías, Tickets
Revistas, Libros ...

964 450 085

Subscriviu-vos a 
El Diariet

www.vinarosnews.net

Seguiu al Vinaròs.News 
www.vinarosnews.net
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964 450 085

Subscriviu-vos a 
El Diariet

ESQUELES

ESQUELES PUBLICITAT
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TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333
Víctimes de la violència de génere 016

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 19.00 h. Festius: 
9.00, 10.30, 12.00 i 19.00 h
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, 
Picasso). Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 
(arribada Av. Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. 
Picasso)
 VINARÒS-MADRID

MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO 

 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30
SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · 

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 
9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 
17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00
TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05
 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ
8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA
      VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00
*Els autobusos surten 10  minuts abans del Parc de les 
Caterinetes

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Telèfon de confirmació d’horaris: 902 24 02 02

TRENS A BARCELONA TRENS A CASTELLÓ I VALÈNCIA 

 7.10
 11.25

 14.31
 15.38
 18.20
 18.36
18.52
 21.29

22.02

VINARÒS BARCELONASORTIDA
Reg. Exp.
Talgo

Talgo
Alaris
Arco
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

Talgo

 10.06
 13.41

 16.37
 17.39
 20.51
 20.51
 22.08
 23.46

23.58

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari

diumenge

NO dg.

 8.00
 9.31
 8.10
 11.00
 12.00
 13.25
 15.00
 17.00
 18.45
 19.00
19.33

Arco
Reg. Exp.
Regional
Alaris
Talgo
Regional
Talgo
Talgo
Regional
Alaris
Reg. Exp.

 9.55
 12.19
 8.27
 12.52
 13.49
 13.55
 16.47
 18.57
 19.02
 21.28
22.28

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari
diari

dissabte

Sortida de

Talgo
Regional
Talgo
Alaris
Regional
Arco
Reg. Exp.
Talgo
Alaris
Regional
Talgo

diari
diari

diari
diumenge

diari
diari
diari
diari
diari

diumenge

diari

només fins a Tort.

 7.20
 8.28
 9.56
 12.19
 12.53
 13.50
 13.56
 16.48
 18.58
 19.03
21.29

Reg. Exp.
Reg. Exp.
Arco
Reg. Exp.
Alaris
Talgo
Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

 8.14
 9.21
 10.34
 13.18
 13.37
 14.25
 14.48
 17.25
 19.40
 19.56
22.10

diari
dissabte

diari
diari
diari
diari
diari
diari

diumenge
diari

diari
només fins a Tort.

ARRIBADAARRIBADA VINARÒSBARCELONA SORTIDA VINARÒS CASTELLÓ
 9.05
 10.17
 11.21
 14.18
 14.30
 15.15
 15.48
 18.21
 20.25
 20.50
23.02

VALÈNCIA
 09:52
 10.35
 12.57
 15.05
 16.10
 16.50
 17.00
 17.07
 20.50
 20.10
20.19

VALÈNCIA
 10.41
 11.30
 13.50
 15.51
 17.10
 17.44
 17.57
 18.00
 20.48
 21.02
21.20

CASTELLÓ
 11.25
 12.29
 14.31
 16.36
 18.10
 18.19
 18.52
 18.35
 21.28
 21.53
22.02

VINARÒS

diumenge
procedeix d’ Ulldec.

procedeix de Tort.

Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

procedeix de Tort.

NO ds.-dg.

només fins a Tort.

només fins a Ulldecona

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 
10.15, 11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 
19.25, 20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704

5 febrer ADELL av. Pius XII (cant. Picasso)
6 febrer SANZ c. Pont, 83
7 febrer VALLS zona turística nord, 11
8 febrer MATEU c. Sant Francesc, 103
9 febrer TORREGROSA av. Llibertat, 9
10 febrer MARTÍNEZ av. País Valencià, 15
11 febrer FERRER pl. Sant Antoni, 39
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